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ZLATÉ HRUDKY

.3.

myšlienky z kázní Williama Branhama

Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou 

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi 
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých 
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v 
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tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre 
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo 
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať tieto úryvky 
z posolstiev.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými 
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného 
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie, 
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio 
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto  brožúra  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text 
predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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ZLATÉ HRUDKY
3.časť

Zostavil Ľuboš Horník

"...slovo na svoj čas, oj, aké je dobré." 
Príslovia 15:23

"Človek nebude žiť na samom chlebe, 
ale na každom slove, 

ktoré vychádza skrze ústa Božie."
Matúš 4:4
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S PRAVÝM ZJAVENÍM V NAŠOM ŽIVOTE

Zapamätajte si toto.  Kristus v Pravej Cirkvi je pokračovaním Knihy Skutkov. 
Ale Kniha Zjavenia ukazuje, ako ten antikristov duch príde do cirkvi a poškvrní 
ju  činiac ju  vlažnou, formálnou a  bezmocnou.  Ona odhaľuje Satana,  zjavuje 
jeho skutky (ako sa snaží zničiť Boží ľud a znevažovať Božie Slovo) do doby, 
keď bude hodený do ohnivého jazera. Bojuje proti tomu. Nemôže to zniesť. 
Vie, že keď ľudia dostanú PRAVÉ ZJAVENIE o PRAVEJ CIRKVI a čím ona je, za 
čím stojí,  a že ONA MÔŽE ROBIŤ TIE VÄČŠIE SKUTKY, bude neporaziteľnou 
armádou.  Ak ľudia  dostanú  pravé Zjavenie  o  tých dvoch  duchoch  v  rámci 
Kresťanskej  cirkvi  a  skrze  Ducha  Božieho  rozoznajú  ducha  antikrista  a 
postavia  sa  mu na  odpor,  Satan  bude pred ňou  [cirkvou]  bezmocný. Jeho 
plány budú dnes zmarené práve tak ako vtedy, keď Kristus na púšti odporoval 
každému jeho úsiliu získať nad Ním moc. Áno, Satan nenávidí zjavenie. Ale my 
ho  milujeme.  S  pravým  zjavením  v  našom  živote  nás  brány  pekla  nemôžu 
premôcť, ale my zvíťazíme nad nimi. 

Sedem cirkevných vekov, 1.Kap / ÚVOD K PRVEJ KAPITOLE, n, 7.V-003, 0014  

DEDIČSTVO SKRZE PREDURČENIE

Dedičstvo skrze predurčenie. Zdedil som niečo. Aké dedičstvo? Musel tam byť 
niekto,  kto  mi  zanechal  dedičstvo.  No,  vy  poviete,  "Ježiš  ti  zanechal 
dedičstvo."  Prosím?  Ježiš  nikdy  nezanechal  nijaké  dedičstvo,  Ježiš  ti  nikdy 
nezanechal nejaké dedičstvo. On len prišiel dolu a zaplatil za tvoje dedičstvo, 
priviedol ťa do tvojho dedičstva. Ale tvoje meno bolo zapísané do Baránkovej 
Knihy  Života  pred  založením  sveta.  Boh  ti  dáva  tvoje  dedičstvo.  Tvoje 
dedičstvo bolo najprv. Ježiš len prišiel... Mnoho... Tu je to, ako sa to oni snažia  
vyložiť,  "Boh povedal,  ´No,  je veľa  stratených ľudí,  nechcem, aby boli...  tak 
pošlem dolu Ježiša a možno On... niekomu bude cítiť ľútosť a pozná, čo som 
urobil a bude spasený.´" Ach... Ja by som takto nevykonával svoj úrad, hoci ho 
niekedy tak biedne vykonávam. Ja by som to takto nerobil, čo potom Boh?  

Boh, skrze svoje predzvedenie, videl presne, kto bude a kto nebude spasený. 
On poslal Ježiša, aby zachránil tých, ktorých On už vybral. Či nepovedal Pavol, 
päť veršov pred týmto, že On nás vybral ešte predtým, ako bol vôbec svet? To 
je naše dedičstvo. Boh nás vybral a nechal Ježiša prísť a zaplatiť tú cenu. Čím?  
Preliatím Svojej Krvi, až nám nie je pripočítaný žiadny hriech. Vy nič nerobíte.  
Ale ak vy...  
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"Ten kto dobrovoľne hreší  po prijatí  známosti  Pravdy,  tam už nie  je žiadna 
obeť."  
No, a tu je to, kedy znovu vstanete a poviete, "Ako je to s tým, brat Branham?"

Ale  pamätajte len  (vidíte?), "kto  prijal  poznanie  Pravdy."  Oni  Pravdu  nikdy 
neprijali;  oni prijali  len jej  známosť,  [poznanie].  Vidíte? Je to nemožné pre 
tých, ktorí boli raz osvietení a stali sa účastníkmi Svätého Ducha, ochutnali 
moc toho dobrého Slova. Ako tam tí hraniční veriaci.  Mnohí mi o tom písali 
listy.  

Tí  hraniční  veriaci  prišli  rovno tam, Jozue a Kálef  išli  rovno tam. Prečo? No, 
budeme to nazývať Duch Svätý, tam tú zem. Oni sú teda tu vzadu. To je tu 
hore,  povedzme,  že  toto  je  Duch  Svätý  a  oni  sú  tam  vzadu.  Vidíte?  To 
zasľúbenie leží  tam. No, oni hovoria, "Pošlime desať vyzvedačov, jedného z 
každého  pokolenia,  takže  všetky  naše  pokolenia  môžu  poznať,  čo  je  naše 
dedičstvo, kde tam budeme umiestnení, kde tam budeme umiestnení, takže 
vyšlem tých vyzvedačov."  
Oni  tam  všetci  zašli,  "Ó.  No,  budeme  nazvaní  blúznivcami"!...  Nie,  nie,  to 
nemôžeme urobiť." Vidíte?  

Jozue a Kálef  povedali,  "Uvidím, ako to vyzerá." Tak oni sem prichádzajú a 
dívajú sa tie... Ó, oni sa tam načiahli a odrezali veľký strapec hrozna a vrátili sa 
dolu. Povedali, "Chlapče, ona je dobrá," povedali, "Ó, je to výborné. Tu to je; 
len ochutnajte niektoré z nich, sú skutočne dobré."  

"Ó, to je dobré, ale, ó, pozri sa na tých veľkých... Ó, my by sme to nedokázali.  
Postaviť  sa  proti  všetkým  tým  veľkým  denomináciám,  proti  všetkým  tým 
veľkým veciam? Ó, to je veľmi zlé, my to nedokážeme. Nie veru... nie veru." A 
oni začínajú hovoriť, "Ó, vráťme sa späť k hrncom mäsa v Egypte. Mohli sme 
kľudne zostať tam dolu. My to nedokážeme, táto cesta je príliš úzka. My... Ó,  
my to nedokážeme, my to nedokážeme."  
Starý Kálef povedal, "Upokojte sa, vy všetci!!" Jozue povedal, "Buďte ticho, 
každý jeden. Dovoľte mi niečo povedať."  
"Ó, beda, beda, beda my to nedokážeme. Ó, nemohli by sme... No, ak by som 
musel  prestať  s  mojimi  kartovými  večierkami,  brat  Branham...  Ak si  musím 
nechať rásť dlhé vlasy ako nejaká stará žena, neviem, čo by som robila.  Ak 
musím prestať nosiť svoje šortky, ak by som musela prestať...  vieš. A ak by 
som sa mal  vzdal  svojich cigariet,  ak by som musel  robiť toto..." Ty biedne 
uvažujúci príklad... Áno. "Proste to nedokážeme."  
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Jozue povedal, "Ó, to je dobré! Haleluja! My to môžeme zaujať!" Čo to bolo? 
Oni hľadeli na tie veľké mestá, ktoré tam boli s tými vysokými múrmi. A Jozue 
a Kálef hľadeli na zasľúbenie, ktoré im dal Boh. Stojte na Slove, bez ohľadu na 
to, kto ste. Stojte na Slove.  

ADOPCIA, 3.časť Pozícia v Kristovi, Jeff.IN, r22.5.1960, 0177-0188

JEDINÝ SPÔSOB AKO MÔŽE BYŤ POSTAVENÁ CIRKEV

No, jediný spôsob ako môže byť postavená cirkev, jediný spôsob ako človek 
môže mať vieru, nie je skrze jeho denomináciu, nie skrze jeho pričlenenie; ale 
jeho viera  odpočíva,  nie  na teológii  nejakých ľudských predstáv,  pretože to 
všetko spolu je viac alebo menej ľudské ... Ale jediný spôsob, kde viera môže 
nájsť svoje  velebné miesto odpočinku je  na nepohnuteľnom a nemennom 
Slove Božom. „Viera prichádza z počutia, počutia Slova.“ Tak sa to deje. A keď 
viera počula a prijala je to naveky vybavená vec. Nič to už viac nemôže pohnúť, 
nezáleží  na tom čo prichádza alebo čo sa deje.  Nič viac  nemôže zmeniť tú 
vieru.  Pamätajte  na  to.  Ste  zakotvení  a  viac  sa  nemeníte  pre  časnosť  ani 
večnosť. Ste navždy zakotvení. Lebo Boh skrze jednu Obeť zdokonalil navždy 
tých ktorí sú posvätení alebo povolaní.  

A viera má také veľké miesto v tom kresťanovi, v živote veriaceho, že dokáže 
obstáť pri  temnom hrobe,  alebo nad truhlou, kde drahé dieťa alebo niekto 
milý prešiel z tohoto života tam a s vážnym pohľadom orlích očí môže hľadieť 
na Neho, ktorý povedal: „Ja som Vzkriesenie a Život.“  A oni zabúdajú na veci, 
ktoré pominuli a ženú sa za cieľom horného povolania.  
Som tak rád, že to Boh tak pripravil, a dal to zadarmo ako dar všetkým. To je 
to,  čo  má  byť  cirkev.  Cirkvi  neoznačuje  denominácie  alebo  organizácie, to 
označuje skupinu ľudí, veriacich, ktorí sa schádzajú spolu v obecenstve Slova. 

LIST ŽIDOM 6. kapitola - 3.časť, Jeff.IN, r15.9.1957, 0522-0524

TOČIŤ ZAOSTROVANIE

My chceme stále točiť to zaostrovanie, až kým nezistíme, že je tam jeden Boh.  
Keď  tam  vidíte  troch,  radšej  zaostrite  ten  ďalekohľad  trochu  lepšie. 
Rozumiete? Vidíte niečo nesprávne. Tak, vy by ste urobili  lepšie, keby ste to  
priniesli a zistili, že je jeden Boh nad nami všetkými, a On je Boh ľudskej rasy.  
A ak On je vôbec Boh, On sa zaujíma o každú ľudskú bytosť, pretože to je Jeho 
stvorenie. A On sa zaujíma o deti. On sa zaujíma o starých a stredný vek. On sa 
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zaujíma o naše farby, a bielu, hnedú, čiernu, žltú, o rozličné odtiene našej kože 
podľa krajiny,  z ktorej  pochádzame my a naši  otcovia.  On sa zaujíma o nás 
všetkých. On sa nezaujíma len o Židov, alebo o žltú rasu, čiernu rasu, bielu rasu, 
čokoľvek to je.  

On sa zaujíma o celú ľudskú rasu a snaží sa dostať ľudskú rasu, aby zaostrila 
na Božie  Slovo,  na jednu vec,  a  povedala,  „Je  jeden Boh,  a  ten  Boh dáva  
nevinnú Náhradu, skrze to,  že sa Sám stal  Človekom, kvôli  tomu, aby sňal 
hriech, aby spasil celú ľudskú rasu.“Prorok Ján to tak nádherne ukázal, „Hľa  
Baránok Boží,  ktorý sníma hriechy sveta, ktokoľvek.“Celý problém hriechu je 
vybavený rovno tam v tej jednej nevinnej Náhrade.  

Ale keď ľudská bytosť tu berie Boží ďalekohľad, ona začína... Ona sa díva na 
tak veľa toho prirodzeného, že zlyháva vidieť to duchovné uplatnenie, ktoré 
dáva Slovo.  

DEŇ VÍŤAZSTVA, Jeff.IN, 21.04.1963., 0050-0053

ODVÁŽTE SA ZOBRAŤ BOŽIE SLOVO

Človek, ktorý sa narodil z Ducha Božieho - ktorý mal raz formu pobožnosti a  
zapieral  Slovo  a  jeho  moc  a  hovoril,  že  dni  zázrakov  pominuli  -  keď  je 
znovuzrodený, nemusí byť učený, nemusí byť schopný to vysvetliť, ale tomu 
verí.  

Ak mi moji čierni bratia a sestry odpustia, že toto poviem, jeden starý dobrý 
brat dole na juhu, ľudia o ňom rozprávali taký príbeh. Hovorili, že nosil Bibliu a 
nevedel prečítať ani svoje meno. A jeden mu povedal: „Mose, prečo nosíš tú 
Bibliu?" Povedal: „To je Slovo Božie." Oni povedali: „Dobre a veríš tomu?"  

On povedal: „Áno, ja tomu skutočne verím." Povedal: „Verím tomu od obalu 
po obal a tiež verím tomu čo je na tom obale, pretože tam je napísané Svätá 
Biblia."  
Povedali mu: „Ako vieš, že je to Svätá Biblia?" Povedali: „Ako to vieš?"  

On povedal: „Jednoducho tomu verím. To je všetko?" To je všetko čo musel 
mať. On tomu jednoducho veril. Nevedel prečo, ale veril tomu.  

Oni mu povedali: „Mose, urobíš všetko, čo káže Biblia?" „Áno, samozrejme," 
povedal. „Ak tak Biblia hovorí, tak to urobím." Tu to máte.  
Ten mu povedal: „Dobre, Mose." Povedal: „No, čo ak tam ten kamenný plot 
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tam, keby ti Pán povedal, aby si preskočil cez ten kamenný plot?"  
On povedal: „Či Biblia hovorí, aby Mose preskočil cez ten kamenný plot?"  
On povedal:  „No,  čo ak  by  Boh prehovoril  ku  tebe a  povedal  by  ti,  aby  si  
preskočil  cez ten kamenný plot?" On povedal:  „Keby to bol Boh a On by mi 
povedal, aby som preskočil, tak preskočím."  
On povedal: „Ako by si sa dostal cez ten plot, keď v ňom nie je diera?"  
On povedal: „Keby to bol Boh, On by tam urobil dieru, keby tam Mose mal  
prejsť." A to je pravda. Je to tak!  

Odvážte sa zobrať Božie Slovo a stojte tam a hovorte, že je to tak!  Nech tu 
táto malá biedna nervózna žena, ona si myslí že ide zomrieť, že je chorá na 
všetko možné, vidíte ... Neideš zomrieť! Povieš: „Ako to môžem urobiť, brat 
Branham?" Zober  len Jeho Slovo a postav sa  raz naň.  Stoj  na tom Slove a 
uvidíš čo sa bude diať. Povedz diablovi, že je klamár. Bola si v prechodoch po 
všetky tieto roky,  máš okolo päťdesiat sedem rokov. Odstúp od toho, to je 
diabol! Chyť sa Božieho Slova a povedz: „Jeho sinavicami som uzdravená." 
Dívaj sa čo sa bude diať. Potom prestaneš myslieť, že máš srdcovú porážku a 
všetko možné. Nemáš žiadnu srdcovú porážku ani nič z toho. To je klamstvo. 
Nemáš to. Ver len Božiemu Slovu. To je ono.  

Keď  ste  znovuzrodení,  Boh  vás  potvrdzuje. Takto  ako  Boh potvrdzuje  celú 
svoju prírodu. Čím? Ovocím. Takto On potvrdzuje Svoju službu. Je to tak. Všetci 
Jeho sluhovia sú potvrdení tak isto, ako On potvrdzuje prírodu. Ako viete, že 
toto je broskyňa? Pretože nesie broskyne. Podľa čoho poznáte, že to je jabloň? 
Nesie  jablká.  Podľa  čoho  poznáte,  že  to  je  kresťan?  Nesie  znaky  kresťana, 
vychádza z neho kresťanský život. Ako viete, že to je učiteľ? Vychádza z neho 
Slovo. Ako viete, že to je prorok? Prichádza cez neho Slovo, nesie svedectvo, 
potvrdenie. Samé sa to dokazuje. Ako sa to tým stane? Keď to zomrie a stane  
sa tým. Je to tak.  Keď zomrieme a staneme sa novým stvorením v Kristovi 
Ježišovi, to nás privádza ku nášmu povolaniu,  stojíme pri  svojom povolaní. 
Keď sme jeho sluhovia nasleduje nás ovocie Ducha. Keď sme znovuzrodení, 
nasleduje nás ovocie Kristovho života. Je to tak. Ako viete, že je to broskyňa. 
Má broskyne. Ako viete,  že to je kresťan? Správa sa ako Kristus,  chodí ako 
Kristus,  rozpráva ako Kristus,  žije ako Kristus,  ponad hriechom, víťazne.  Čo 
robí, či hovorí: „Pozrite čo som ja vykonal?" Kristus to nerobil. On dával všetku 
chválu  Otcovi. Je  to  tak.  Takto  to  poznáte  -  podľa  ich  ovocia  ich  budete 
poznať.  

MUSÍTE SA ZNOVU NARODIŤ, Jeff.IN, r31.12.1961, 0175-1087
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CHCEM, ABY MOJE PREŽITIE PASOVALO S BOŽÍM SLOVOM

Kresťania, možno vás nikdy viacej neuvidím. Už sú to roky odkedy som tu bol. 
Možno vás  už  viac  neuvidím. Vyrovnajte  sa  s  Božím Slovom. Pozrite sa  do 
zrkadla. Ako raz malý chlapec, ktorý býval na dedine, nikdy nevidel  zrkadlo. 
Prišiel  do domu ku svojej  tete.  Začal  ísť  hore po schodoch.  Uvidel  zrkadlo; 
uvidel v zrkadle malého chlapca. Kráčal ďalej a díval sa. Zamával a malý chlapec 
zamával. Stále sa díval. Nikdy sa nevidel v zrkadle. Tak keď prišiel ku tomu dosť  
blízko, otočil sa a povedal: „Aha, mama, to som ja!"  

Ako  sa  dívate  do  Božieho  zrkadla?  Odzrkadľuje  ono  dcéru  alebo  syna 
Božieho? Je niečo, čo keď počujete - spôsobuje to, že nenávidíte človeka, ktorý 
to hovorí, alebo tam niečo pulzuje, hovoríte: „Viem, že ten človek má pravdu,  
pretože to je v Písme." Potom to sú vitamíny potrebné pre toto telo, ktoré je 
určené  aby  bolo  tam,  dom  ktorý  ten  iný  bude  potrebovať,  keď  tam 
prídete. Vidíte? Tento dom ... Keď sme sa narodili zemsky ...  

No pamätajte, my si tak veľa myslíme o tomto tele. Obliekame ho do toľkých 
šiat. Robíme toľko nepotrebných vecí. Zmena za zmenou a zmena za zmenou 
a  všetko toto ...  A  prečo,  to  je  proste  každý.  Nech len  niekto niečo začne. 
Namaľujete si schody na červeno a dívate sa a Jonesovci si maľujú schody na  
červeno.  Vymeníte  ševrolet  za  forda  a  oni  to  nemôžu  zniesť. To  je  čas,  v 
ktorom sa chcú jedni druhým vyrovnať. Nech len do zboru príde nejaká žena v 
nejakom  určitom  klobúku,  dávajte  pozor,  všetky  ženy  to  budú  mať,  zvlášť 
pastorova. Vidíte? Len sledujte čo sa deje. No, je to pravda. To je úplná pravda. 
To je čas dopasovania sa. Brat, to má byť čas dopasovania sa do ... Všetky veci  
sú za určitým účelom. Nestarám sa či moje sako pasuje ku mojim nohaviciam a 
prežívam ťažké chvíle. Moja žena, alebo moja nevesta, alebo niekto mi musí 
povedať,  akú kravatu si  mám ku tomu zobrať. Nestarám sa či to pasuje ku 
sebe, chcem  aby  moje  prežitie  pasovalo  s  Božím  Slovom.  To  je  hlavné, 
pretože mojím cieľom je žiť tam, nie tam ďalej na rohu s Jonesovcami, ale 
ďalej  v sláve,  kde nám Ježiš  odišiel  pripraviť  miesto.  Áno,  to  chceme.  Tak 
veru!  

VECI, KTORÉ SA MAJÚ STAŤ, Rialto.CA, 5.12.1965, 0103-0105 

PRICHÁDZA POSOLSTVO A ONI SA PODĽA NEHO NAPRÁVAJÚ

Všimnite si tento znak. Keď vidíte ženy ako sa búria, ako robia všetko možné, 
čo chcú, dávajte pozor, cirkev robí to isté. Vidíte? Všimnite si. Ale sledujte, keď 
duchovná  Nevesta,  keď  ona  začína  mať  prebudenie,  keď  sa  ona  začína 



12

navracať a dávať sa do jednej línie so Slovom Božím, sledujte potom znovu, 
ako hovoria tie Písma, v tom čase preletí posolstvo, aby chytilo tú Nevestu, 
chytilo  tú  vyvolenú  ženu. Lebo  ako  svet...  Satan,  ten  podvodník,  ktorý 
podviedol tú prvú nevestu, aby zhrešila proti Bohu tým, že neverila Jeho Slovu. 

A teraz,  ako dnes vidíme, že tá prirodzená cirkev vo vašom intelektuálnom 
evanjeliu ide ďalej a ďalej od Slova do „sociálneho evanjelia," nachádzame, že 
svetské ženy na uliciach, ktoré patria do niečoho takého, sa správajú v tej istej 
atmosfére.  Nemôžete im nič povedať. Ony stratili  všetok zmysel  normálnej 
slušnosti, ktorú majú ľudia. Vidíte? A takto je na tom cirkev.  A môžete vidieť, 
že to ide rovno do ekumenickej rady, s takou istotou ako čokoľvek na svete a 
rovno do Ríma, tak naisto, ako to len môže byť. Vidíte? Lebo je to prorokované  
a tam ona je. On sa tak správa.  

Ale potom, sledujte znova tú duchovnú cirkev, ako tá skupina ľudí „vyvolaná",  
tí vyvolení, v každom prebudení. Pri Martinovi Lutherovi, to sa stalo tak isto v 
reformácii. Tak isto sa to stalo v čase Johna Wesleya. To spôsobilo tú istú vec, 
keď prvý krát začali Letniční. Oni navrátili tie ženy rovno späť do poriadku so 
Slovom a potom od toho odišli. Ona odchádza znovu naspäť do chaosu, ale v  
tom čase, keď sú ľudia pripravení dať sa napraviť, prichádza posolstvo a oni 
sa podľa neho naprávajú.  

NEVIDITEĽNÉ SPOJENIE KRISTOVEJ NEVESTY, Shreveport.LA, 25.11.1965, 0024b-0026 

VIERA JE PRVOK, KTORÝ SAMI VLASTNÍTE

Tento  deň,  v  ktorom  žijeme,  to  je  taký deň  nestáleho  pokoja  a  nestáleho 
odpočinku  všade.Ľudia  behajú  sem  a  tam,  hľadajú  čokoľvek  čo  len  môžu 
hľadať. Takmer každý môže mať nejakých nasledovníkov. Bez ohľadu na to, 
čo  oni  učia  alebo  myslia,  niekto  ich  bude  počúvať.  A  to  je  deň,  o  ktorom 
hovorili proroci.

Ľudia, keď sú hladní, oni budú jesť od všadiaľ. Ak deti a ľudia hladujú, oni budú 
jesť z odpadkového koša, z vecí ktoré raz jedli z pekného stola. Ale ak sú oni  
hladní, oni sa niekde najedia. Tak ja myslím, že skutoční služobníci evanjelia by 
mali bdieť a ísť, mali by dať ľuďom pravé veci: pokrm na daný čas.

„Viera  je  podstatou  vecí,  na  ktoré  sa  človek  nadeje,  dôkazom  vecí,  ktoré  sa  
nevidia.“ Vezmime tú časť Písma, „viera je podstatou vecí, na ktoré sa človek 
nadeje.“
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Sú tri veci: nádej, láska a viera. Je to tak? No, nádej je jeden prvok; viera je ďalší 
prvok; a láska je ďalší prvok. Láska (anglicky “charity“ - pozn.prekl.) je láska 
(anglicky „love“ - pozn.prekl).

Videl  som prichádzať mnoho ľudí,  milí  ľudia, skutoční  Kresťania,  ale  nemali 
dosť viery na to, aby boli uzdravení a niektorí hriešnici, ktorí prechádzali a 
mali vieru, aby boli uzdravení.Vidíte?
To je celkom iný prvok. To nie je na tom ako dobre slúžite Bohu; To je prvok,  
ktorý vy sami vlastníte. Tak, ja chcem, aby ste toto videli, pretože to je pre váš 
úžitok.

VIERA JE PODSTATA, 47-0412, par.0015,0022

VYDAJ MU SRDCE AJ SILU, DOSTANEŠ "PLNÉ POKRYTIE"

Všimnite  si  teraz,  všetky  znamenia  a  zázraky  potvrdzujú  Jeho  Prítomnosť. 
Človek si urobil tábor, tábor vyznania a tradície, nie Boží tábor Jeho Slova, ich 
vlastný tábor. On ich musel opustiť, lebo On je Slovo. On nemôže zostať tam, 
kde sú ľudia učení preč od Božieho Slova. Boh v tom tábore nemôže zostať. 
Nemôže. Nikdy nezostal. On musí zostať presne tam, kde je Jeho Slovo.  

Keď On musel opustiť ten tábor tej skupiny ľudí, ktorých vyviedol z Egypta,  On 
len  prebýval  medzi  Svojimi  prorokmi,  ku  ktorým  prišlo  Jeho  Slovo. Slovo 
prišlo ku prorokovi, aby potvrdil tú hodinu. On prebýval medzi prorokmi a zjavil 
to  prorokovi,  ako  oni  prekliali  ľudí  a  prekliali  tie  veci.  A Boh  ich  učil  Jeho 
prikázania  a  cestu  života.  A  ľudia  boli  vždy  proti  tomu  a  prenasledovali 
proroka a nakoniec ho ukameňovali, alebo ho rozkrájali na kusy a zbavili sa  
ho. Ježiš  povedal,  "Ktorého z prorokov vaši  otcovia nezavraždili?  Ktorého z 
tých spravodlivých, ktorí boli ku nim poslaní..." a povedal, "Skutky svojho otca 
budete  robiť."  On  nehovoril  ku  komunistom.  On  hovoril  ku  kňazom,  k 
denominačným ľuďom, farizejom a sadúcejom. Nazdávam sa, že Jeho hlas by 
sa dnes večer veľmi nezmenil, možno by bol ku nim trochu horší.  

No, zisťujeme, že On prebýval medzi Svojimi prorokmi. Potom sa pre nich stal  
cudzincom,  lebo  On  prebýva  iba  vo  Svojom  Slove,  aby  ho  potvrdil.  Biblia 
hovorí,  že On  pozoruje  Svoje  Slovo,  aby  ho  potvrdil. On  sa  snaží  nájsť 
niekoho... ak môže nájsť len polsrdcového človeka ako Samson...Samson vydal 
svoju silu Bohu, ale svoje srdce dal Dalile. Tak to mnohokrát robíme dnes:  
dáme Bohu len niečo, ale nie všetko. Ale Boh nás chce celých. Ako poistenie,  
keď uzavriete poistku, môžete si vybrať plné pokrytie. A to je to, čo robí toto 
požehnané uistenie pre nás. Je to plné pokrytie. To zahrňuje všetko, na čo 
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máme v tomto živote potrebu, naše vzkriesenie a Večný život,  to zahrňuje 
všetko.  

ÍSŤ VON ZA TÁBOR, Jeff.IN, v19.7.1964, 0071-0074

TRÚBENIE NA SLOBODU, POČUL SI TO?

Zjavenie 10:7  "ale vo dňoch hlasu siedmeho anjela, keď bude trúbiť, dokoná sa  
tajomstvo Božie, ako to zvestoval svojim sluhom prorokom."

"Rok  milosti",  ako  všetci  vieme,  ako  čitatelia  Biblii, bol  Jubilejný  rok. Keď 
všetci otroci a väzni, ako boli vzatí do väzenia; a museli dať syna aby zaplatili  
dlh, alebo dcéru aby zaplatili dlh, a oni boli v otroctve. Nezáležalo na tom ako  
dlho boli v otroctve, alebo ako dlho tam mali zostať, keď prišiel ten jubilejný  
rok, keď zaznela tá trúba, každý človek mohol ísť na slobodu ak chcel ísť na 
slobodu. On bol slobodný; už nebol viac otrokom.  

Ale ak ste chceli zostať otrokom, potom ste museli byť privedený do chrámu, 
postaviť sa v chráme ku stĺpu, a oni zobrali šidlo a urobili vám v uchu dieru. 
A potom ste museli slúžiť tomu otrokárovi do konca svojho života.  

Aký  dokonalý  príklad  evanjelia  Ježiša  Krista.  Keď  je  ono  kázané,  ten  čas 
milosti a ten čas Jubilea, každý, nezáleží na tom kto ste, akú máte farbu, do 
akej denominácii patríte, ako hlboko ste klesli do hriechu, alebo akokoľvek je 
s vami zle, môžete ísť slobodní, keď počujete trúbiť Božiu trúbu evanjelia. Ste 
slobodní!  

Ale  ak  sa  obrátite  chrbtom  ku  tomu  posolstvu  a  odmietate  ho  počúvať,  
všimnite si, bolo vám šidlom prepichnuté ucho. To znamená, že ste prekročili  
hranicu  medzi  milosťou  a  súdom  a  nikdy  viac  nebudete  počuť  evanjelium. 
Nikdy sa už z tade nedostanete; musíte byť otrokom toho systému v ktorom 
ste, až do konca svojho života, ak odmietnete počúvať milostivý rok. 

DNES SA VYPLNILO TOTO PÍSMO, Jeff.IN, 19.2.1965, 0046-0049 

TO JE TO POSOLSTVO: PRÍSŤ DO KRISTA

Ako sa dostanete do Krista? I.  Korinťanom 12: “Jedným Duchom (nie jedným 
potrasením ruky, jedným členstvom, jednou denomináciou. To je to, čím sa to 
oni  snažia  urobiť.  Oni  to  môžu  robiť,)... ale  jedným  Duchom  sme  všetci  
pokrstení  do jedného tela.” “Ak by vás  i  anjel  z  neba učil  niečo iné,” povedal 
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Pavol, “nech je prekliaty.” To je to posolstvo. Prísť do Krista. Pozrite, všetky 
osoby  mimo  toho  znaku,  Boh  za  nich  nebol  zodpovedný.  A  Boh  nie  je 
zodpovedný za žiadnu osobu, veľkú alebo malú, populárnu alebo nepopulárnu, 
bohatú alebo chudobnú, slúžiacu alebo slobodnú, muža alebo ženu; On nie je 
zodpovedný  za  nikoho,  kto  je  pomimo  tej  zmluvy  Znaku.  On  nie  je 
zodpovedný.

Poviete, “Ó,  Pane,  urobil  som  toto;  vyháňal  som  démonov.  Pane,  urobil  som  
toto; kázal som evanjelium.” “Odstúpte odo mňa, vy činitelia neprávosti. Nikdy  
som  vás  nepoznal.” On  rozpoznáva  jedine  Znak. Počujete  to?  Povedzte, 
“amen”.  Tak  teraz  je  to  na  vás.  On...Keď som  tam  vtedy sedel  v  lese  a  tí  
chlapci... jeden z nich povedal, “Prešli dva dni, ty si ne...” Nezastrelil som ani  
veveričku.  Jeden  povedal,  “Čo  sa  deje?”  Toto  je  to,  čo  bolo;  On  povedal,  
“Umiestni to na nich: na nich” povedal, “Hovoril si mi o tom, teraz je to na 
tvojom krku. Je to tvoje.”

On nerozpozná nič, okrem zmluvy Ducha Svätého. A ty tú zmluvu nemôžeš 
prijať, pokiaľ nie si spasený, posvätený a pokrstený do toho Tela. On ne... Ty 
môžeš mať nejakú náhradu, môžeš sa dobre cítiť a skákať hore dolu a hovoriť  
v jazykoch a tancovať v Duchu. To s tým nemá nič  spoločné. Počujte to v 
Mene Pánovom. Boh to nerozpoznáva. Robia to pohania, robia to čarodejnice. 
Poviete, “Ja som študent Slova. Robím toto, robím tamto.” On sa nestará o to,  
koľko si  študent Slova. Diabol je tiež. Rozumiete? On rozpoznáva jedine ten 
Znak. To je posolstvo tejto hodiny. To je posolstvo tohoto dňa. To je posolstvo 
tohoto času. V Mene Ježiša Krista, prijmite to.

Nie náhrada, niečo, čo môže diabol na teba umiestniť; ako nejaká falošná láska 
muža, ktorý miluje nejakú inú ženu okrem svojej manželky, alebo žena niekoho 
druhého okrem svojho muža, tieto veci; niečo nehanebné. To nie je skutočná 
láska, to je diabol. To je jeho práca. To je niečo, čo sa on snaží podať, nejakú 
radosť z pitia a dobrý pocit z toho. Povie, “Mám depresiu, pôjdem von a dám si  
trochu tvrdého a zabudnem na to.” To je smrť. Boh je tvoja radosť. Boh je 
tvoja sila. Poznať posolstvo, poznať pravdu, to je naša dostatočnosť. On je  
všetkou mojou dostatočnosťou. V Ňom, všetko, na čom mám potrebu, je v 
Ňom. To je naša sila. Moja pomoc prichádza od Pána. Vy, Kresťania, hľaďte na 
Neho pre svoju radosť, hľaďte na Neho pre svoju silu, hľaďte na Neho pre 
svoje šťastie, On je môj Pokoj, On je moja radosť, On je moja Láska, On je môj  
Život. To je zmluva, Znak na dverách. 

ZNAK, Jeff.IN, r1.9.1963
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ZVÍŤAZIŤ A VYJADRIŤ BOŽIE SLOVO, NIE VYSVETLIŤ

Boží  zámer  pre  Jeho  stvorenie,  pre  človeka,  je,  aby  vyjadril  Jeho  Slová. V 
Genesis bolo Adamovi dané Slovo, aby ním žil. Život žitý podľa Slova by bol 
vyjadreným Slovom. To je pravda či nie? Ale žil Adam podľa toho Slova? Nie,  
lebo on mal žiť KAŽDÝM Slovom, ale on nedal pozor na každé Slovo. Potom 
povstal Mojžiš. Aký to bol veľký a mocný muž! Ale on tiež zlyhal a nežil každým 
Slovom  a  ten  prorok,  ktorý  bol  obrazom  toho  Veľkého  Proroka,  ktorý  mal 
prísť,  zlyhal,  keď sa  rozhneval  a  neuposlúchol  Slovo.  A tiež  tam bol  Dávid, 
veľký kráľ Izraelov, muž podľa Božieho srdca. On upadol na cudzoložstve, keď 
bol pokúšaný. Ale nakoniec v plnosti času prišiel Jeden, Hlava, Ježiš, ktorý tiež 
musel byť pokúšaný, aby sa uvidelo, či bude žiť KAŽDÝM Slovom, ktoré vyšlo 
z  úst  Božích.  Vtedy  satan  neuspel.  Lebo  tu  bol  Niekto,  kto  žil  tým  “je 
napísané”, a to Majstrovské Dielo Božie zvíťazilo tým, že vyjadrovalo Božie 
Slovo. Potom  bol  tento  zamanifestovaný  Dokonalý  pribitý  na  kríž  ako 
Dokonalý  Baránok  Boží  na  dokonalú  obeť.  A  na  ‘dreve’  dostal  smrteľné 
rany, aby sme skrze Neho a následkom Neho mohli jesť zo Stromu Života a 
potom tento Život,  dobrovoľne daný,  nám dal  možnosť zvíťaziť  a  vyjadriť 
Božie Slovo.  

A teraz týmto synom Božím, ktorí skrze Neho víťazia, je dané privilégium byť 
v Božom raji a mať trvalé obecenstvo s Ježišom Kristom. Nikdy viac nebude 
žiadne odlúčenie od Neho. Kamkoľvek pôjde On, pôjde i Jeho nevesta. To, čo 
je  On,  s  tým  sa  delí  so  Svojimi  milovanými,  ktorí  sa  stali  Jeho 
spoludedičmi. Tajné veci budú zjavené. Temné veci budú vyjasnené. Budeme 
poznať tak, ako sme poznaní. Budeme ako On. To je dedičstvo víťaza, ktorý 
zvíťazil skrze Krv Baránka a Slovo svedectva pre Ježiša Krista.  

Ako  túžime  po  tom  dni,  keď  všetky  nerovné  cesty  budú  vyrovnané  a  my 
budeme s Ním v čase bez konca. Nech by tento deň urýchlil svoje zjavenie sa a 
nech by  sme sa ponáhľali  uposlúchnuť Jeho Slovo a dokázali  tým,  že sme 
hodní zdieľať Jeho slávu.

“Kto má uši, nech počuje, čo Duch hovorí zborom.” Aké je to tragické, že tento 
prvý vek nepočúval Ducha. Namiesto toho počúval človeka. Ale vďaka Bohu, v 
poslednom veku povstane skupina, Pravá Nevesta posledného dňa, a tá bude 
poslúchať Ducha. V tom dni veľkej temnosti sa navráti svetlo skrze čisté Slovo 
a my sa vrátime do moci Letníc, aby sme privítali späť Pána Ježiša Krista.  

Kniha Výklad Siedmich Cirkevných Vekov 3.Kap / ZÁVER, n, 7.V-028, 0298-0300
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VŠETKO NAOKOLO MUSÍ ZHNIŤ, ABY TO VYDALO ŽIVOT

Mohli by sme o tom kázať. Ako ten Boh, bezohľadu ... On je v sláve, ale  jeho 
nariadenia majú tú istú moc na celom svete a na každom kto sa drží  toho  
zasľúbenia. Jeho  poriadok  je  daný.  On  má  zákony  prírody.  A  oni  budú 
fungovať úplne presne od Letníc alebo od ktoréhokoľvek času. Stále keď Boh 
niečo zasľúbil, On stále bude stáť za tým zasľúbením bez ohľadu na to kde sú 
ľudia, alebo koľko tisícročí prešlo. A Jeho zákony zostávajú stále také isté.  

Ako semeno, keď padne do zeme, zhnije, aby znovu zrodilo život.  Vyzerá tak 
isto, ak má priniesť život, bude to vtedy keď bude mať svoj dokonalý tvar. Ak  
bol vôbec v ňom život, prečo by potom nevystúpil? Len ho dajte do zeme, život 
vyraší. Prečo všetko, čo je okolo toho života, okolo toho zárodku, ktorý nikto  
nemôže nájsť, ako to, že všetok materiál  okolo toho zárodku musí zomrieť, 
aby  to  mohlo  vyrásť  do  nového  života?  Ale všetko  naokolo  musí  najprv 
zomrieť a zhniť, prv ako to môže vydať život.  

Tak je to s človekom. Pokiaľ sú v ňom akékoľvek ľudské očkovania, ľudské 
predstavy,  dovtedy  Boží  zárodok  života,  Duch  Svätý  nemôže  pôsobiť. 
Nemôžete byť uzdravení, pokiaľ je tam niekde hoci len úlomok toho, to ešte 
nezhnilo; má to všetky ľudské zložky, všetky vedecké nápady, všetky tie "dni 
zázrakov pominuli" a všetko podobné. Všetko to musí, všetko to musí nielen 
zomrieť, ale zhniť. Potom z toho rastie zárodok života do nového života. To je 
jediný spôsob ako to môže rásť. To je dôvod, prečo nedostávame to, o čo 
prosíme. Snažíme sa zobrať so sebou príliš mnoho svojich vlastných názorov.  

PARADOX, Phoenix.AZ, 17.1.1965, 0081-0083 

BOŽÍ ZÁMER – BYŤ JEDNO SO SVOJOU RODINOU

V Genesis 2, keď On učinil človeka, povedal, "Ja som Y-a-h-u, J-u-v-u-h, Yahua, 
Jehovah. Čo to znamenalo? "Ja som Ten vše-existujúci, Ktorý stvoril niečo zo 
Seba, aby to bol  Môj  syn,  alebo dočasne, alebo taký Môj  malý amatér."  Ó, 
sláva! Prečo? On dal človeka... "Jehovah" znamená, že On dal človeka, aby bol 
boh-amatér. Lebo On je Otec Boh a On učinil človeka bohom-amatérom, takže 
už nie je viac samo-existujúci, On existuje so Svojou rodinou. Amen. Elah, Elah, 
Elohim... Teraz, On je teraz Jehovah, "Jehovah" znamená "Ten, Ktorý existuje 
so Svojou rodinou." No, Boh učinil človeka, aby vládol nad celou zemou, on 
mal panstvo. A zem bola panstvom človeka. Je to podľa Písma? Potom, ak je to 
jeho panstvo,  on bol  bohom na zemi.  On mohol  hovoriť  a  stalo  by sa.  On 
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mohol toto vypovedať a bolo by tak. Ó! Tam On je, Boh, Jehovah, Ten, Ktorý 
mal raz samo-existenciu, ale teraz existuje so svojou rodinou a Jeho maličkí s 
Ním... Tu to máte.  

To je Boží zámer. A Jeho zámer, ako Otec, Najvyšší, bolo, byť jedno so svojou 
rodinou, zemskou rodinou, s Adamom a Evou. A ten jediný spôsob, ako oni 
mohli  byť  jedno  s  rodinou,  vlastne  s  Bohom,  bol,  že  v  nich  bola  Božia 
prirodzenosť. Tak  to  ich  učinilo  tak,  že  mali  tú  Božiu  prirodzenosť  v  sebe, 
potom sa jeden s druhým a s Bohom všetci stali jedno. Či to nie je nádherný 
obraz, Boh vo Svojej rodine, Otec nad všetkým,  najvyšší! Žiadna smrť, žiaden 
smútok,  žiadna  bolesť  srdca,  nič  také,  len  nevýslovná  radosť,  nikdy  nebyť 
chorý, nikdy nemať bolesť srdca, len byť jedno s Bohom! Čo za obraz! Pretože 
samotná prirodzenosť Boha bola v týchto ľuďoch. A preto, to, čo robili, oni len 
nasledovali jednu líniu s Bohom a Boh ich s nimi učinil jedno.

ADOPCIA, 60-0515E ; JEDNOTA, 62-0211

PROROK MÁ PRAVÉ UČENIE

Jeden  človek  sa  s  takou  smelosťou  postavil  tam  v  Ohio,  práve  keď  bol 
uzdravený brat Kidd, prišiel tam na pódium a povedal: "Nuž, brat Branham je 
prorok,  nieto  o  tom  vôbec  žiadnych  pochýb,  keď  sa  nachádza  pod  tým 
pomazaním.  Ale  teraz",  povedal:  "keď  je  to  pomazanie  preč  od  neho," 
povedal: "neverte jeho učeniu, pretože je falošné."  
A on nevedel, že keď som sedel vo svojej izbe, Pán mi to zjavil. A ja som tam 
hneď zašiel. A mnohí z vás tam boli. Povedal som: "Ako môže niekto povedať 
niečo také, keď slovo ..." Nuž, vidíte, ja som nikdy nepovedal, že som prorok; 
on to povedal.  
A prorok, slovo prorok: "vidiaci," Starý Zá-... Nuž, anglická verzia slova prorok 
znamená  "kazateľ."  Ale  starozákonný vidiaci  bol  človek,  ktorý  mal  "Božský 
výklad Slova," a bol dokázaný Slovom, ktoré ku nemu prichádzalo a predvídalo 
to. To bolo to čo ...  

Ak niekto  hovorí,  že  niekto  je  prorok  a  potom  povie,  že  jeho  učenie  je 
falošné? Ak to nie je metóda na získanie peňazí,  tak čo to je?  Tá hodina je 
blízko, keď táto vec vyjde na svetlo. Áno. Ale to je ten druh, ten, ktorý sa robí,  
že  je  veriaci,  tľapká  vás  po  pleci,  nazýva  vás  "brat,"  práve  ako  Judáš.  Ale 
pamätajte, On to vedel od začiatku. On to stále vie. Tak veru.  

TRI DRUHY VERIACICH, 0248-0251 
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KTORÝMKOĽVEK ODPUSTÍTE HRIECHY...

Dovoľte, že vám tu prečítam miesto Písma. (zdá sa mi, že sme už odpojení od 
telefónu, ale my sme stále tu.) Ev. Jána 5: 24, Ježiš povedal, ...  ten, kto čuje 
moje slovo a verí tomu, ktorý ma poslal, má večný život, ...  

Pozrite  teraz!  Idem  dole  ulicou  a  vezmem  to  len  doslovne a  čo  to  je,  bez 
duchovného porozumenia (nie hovoriť niečo iné,  ale hovoriť len to, čo tam 
stojí). Vidíte? To správne slovo v gréčtine, ktoré tam je, v origináli, ono hovorí:  
"Ten,  kto porozumel  Môjmu Slovu."  No,  aby som dokázal,  že to  je pravda, 
idem sem dole, a tu po ulici prichádza opilec a drží ženu nejakého druhého 
muža, a preklína a berie meno Božie nadarmo a všetko také. "Hej, počul si čo 
povedal ten kazateľ? Počul si?" "Áno, počul." To neznamená, že on má Večný 
Život. Vidíte, vidíte? "Ten kto porozumel Mojim Slovám"; ten, kto je orol. "No, 
brat Branham, chcem na to viac miest Písma." Dobre. "Moje ovce počujú Môj 
Hlas. Za cudzím nepôjdu."  

Ako v prípade manželstva a rozvodu toho dňa, keď mi to Duch Svätý povedal, 
prišiel som a povedal som to presne tak, ako mi to On povedal. Nejaká pani  
kazateľka riadne na mňa nakričala. Povedala: "Zdá sa mi, že zastávaš miesto 
Boha." Povedal som: "Nie, pani." Povedala: "No, povedal si im, že ich hriechy 
sú odpustené." Povedala: "No," povedala "len Boh má moc povedať ..."  Ďalší 
farizej. Vidíte?  

Povedal som: "Vieš, možno vieš, že Ježiš povedal Petrovi a apoštolom, potom 
keď dostal zjavenie, že kto On je a povedal Mu: `Ty si  Kristus Syn Boží,` On 
povedal: `Požehnaný si (vidíš?), syn Jonášov, telo a krv ti toto nezjavili, ale Môj 
Otec, ktorý je v nebesiach ti To zjavil.  Na tejto Skale postavím Svoju Cirkev; 
brány pekelné ju nepremôžu. A dám ti kľúče. Čokoľvek zviažeš na zemi, Ja to 
zviažem v Nebi; čo ty rozviažeš na zemi ...` " To je to Božské zjavenie Slova, 
ktoré sa stalo telom. Ak v tom dni to telo bolo skrze Syna, Ženícha, tak dnes je 
to telo skrze Nevestu.  

Ktorýmkoľvek  odpustíte  hriechy,  odpúšťajú  sa  im;  ktorýmkoľvek  zadržíte 
hriechy,  sú  im  zadržané. No,  katolícka  cirkev  to  zobrala  a  prisúdila  svojim 
kňazom, ale to je telesné. Hľaďte! To bolo duchovné, to robilo zjavené Slovo. 
Preto im On povedal aby išli a krstili vo meno Otca, Syna i Ducha Svätého.    On   
vedel, že oni vedia, kto On je.  

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0102-0106 
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DUCHOVNÁ CIRKEV UZNÁ JEDINE VRCHNOSŤ SLOVA

On  je  tu  dnes,  vo Svojom Slove,  manifestujúci  tie  isté  veci  ktoré  On  činil  
tam. Ona (Cirkev) nemôže uznať inú vrchnosť. Nie veru. Žiadneho biskupa, ani 
nič. Ona uznáva jednu Vrchnosť, a tou je Kristus, a Kristus je Slovo. Ó! Ja to 
milujem. Ó! Tak veru.  

Tak ako Hlava bola vzatá z hrobu, tak isto musí Jeho Telo nasledovať Jeho do 
Edenu.  Preto  to  Telo  nemôže  uznať  žiadnu  inú  vrchnosť,  jedine  Vrchnosť 
Slova.  

Žiadna denominácia nemôže do Toho nič pridať. "Pretože ktokoľvek by z Toho 
odňal jedno Slovo, alebo pridal jedno slovo do Toho, buď vyňatý z Toho." V tej  
chvíli ste mŕtvy, kríženec. Ona je znovu tu a vo svojich rukách má to svedectvo,  
"špinavosť svojho smilstva, páchanie duchovného cudzoložstva," práve proti 
tomu Slovu, o ktorom tvrdí že Mu verí. Vidíte?  

A tak teda, buď je to Slovo, alebo to nie je nič. Tak to je. On, Slovo! Ako viete že 
to je pravda? Keď On, to Slovo, je potvrdené. Vidíte? On, to Slovo, naležíte 
potvrdené, Ono je tou Vrchnosťou, Hlavou Cirkvi.  On je Slovo, Vrchnosť. On 
naležíte preukazuje Svoju totožnosť, je stotožnený, potvrdený, skrze Svojho 
Vlastného Ducha sa Sám osobne nachádza v Cirkvi. V tom potvrdení ukazuje 
Seba Samého, čo je priamym dôkazom pre celé Telo. Vy potom nepotrebujete 
vyznania. Denominácie zahynuli.  Ale Vrchnosť Samotná, uznaná v Tele skrze 
osobné  zidentifikovanie  sa,  vidíte,  identifikuje  Seba  Samého,  potvrdzuje 
Vrchnosť  Tela.  Potom  sme  zjednotení  pod  Jednou  potvrdenou  Vrchnosťou 
(Hlavou), ktorou je Kristus, Slovo Božie, nie pod nijakou cirkvou.  

Potom,  naša  Vrchnosť  je  Kráľovstvo.  "Kráľovstvo  Božie  je  vo  vás,"  hovorí  
Biblia, Ježiš. Kráľovstvo! Nie sme denominácia. My patríme do Kráľovstva, a to 
Kráľovstvo  je  Slovo  Božie,  ktoré  sa  stalo  Duchom  a  Životom  v  našom 
vlastnom živote, ktoré teraz privádza do vyplnenia každé zasľúbenie, tak ako 
to bolo vtedy, keď to Slovo a Boh boli jedno. A to Slovo a Boh je dnes jedno vo 
Svojej Cirkvi, tým sa On stáva Vrchnosťou (Hlavou) Tela, ktoré je vykúpené, aby 
nieslo Posolstvo v poslednom čase, a povstalo z mŕtvych vo vzkriesení, aby sa 
znovu  navrátilo  späť  a  prišlo  do  pôvodného  stavu,  ako  Adam  a  Eva,  na 
počiatku v záhrade Eden. Trojnásobné tajomstvo Božie, Jeho Telo! Ó! Dobre si  
teraz všimnite tie predobrazy starého Izraela.  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0526-0529 
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IZRAEL A CIRKEV

Kde bude zatiaľ cirkev z pohanov, kým sa Ježiš bude dávať poznávať Svojim 
bratom?Pamätajte, že Jozefova nevesta so svojimi dvomi deťmi bola v paláci, 
pretože Jozef prikázal,  “Nech všetci  odídu; vyveďte ich von odo mňa.” Tak 
nevesta z pohanov bola ukrytá v Jozefovom paláci. Kam bude vytrhnutá cirkev 
z  pohanov? Do paláca.  Nevesta bude vzatá zo zeme. Ona bude vzatá pred 
veľkým súžením, aby sa stretla so svojím Pánom v povetrí. Po dobu tri a pol 
roka, kým sa bude vylievať trestajúci  Boží  hnev, bude na veľkej  svadobnej 
Večeri  Baránkovej. Potom  On  príde,  nechá  svoju  Nevestu  v  “dome  Svojho 
Otca”, kým sa dá poznať Svojim bratom. Práve v tomto čase bude zrušená 
antikristova zmluva, ktorú uzavreli Židia s Rímom. Rím a jeho spojenci vyšlú 
vojská, aby zničili všetkých bohabojných, v Slove zostávajúcich Židov. Ale keď 
prídu k mestu, aby ho zničili, objaví sa na nebi znamenie príchodu Syna Človeka 
s Jeho mohutným vojskom, aby zničil tých, ktorí ničili  Zem. Keď je nepriateľ 
porazený, vtedy prichádza Ježiš a predstavuje sa tým 144000. Ktorí, keď videli  
Jeho mocné skutky spasenia, prišli, aby poznali Jeho moc. Ale tiež, keď vidia 
Jeho  rany  a  poznávajú,  že Ho až  do  tejto  chvíle  odmietali,  začínajú  hlasno 
nariekať v záchvate zdesenosti a strachu presne tak, ako boli zdesení ich dávni  
bratia, keď stáli pred Jozefom a boli plní úzkosti a strachu, že budú zabití. Ale 
tak, ako Jozef povedal, “Nerobte si žiadne výčitky. To je v poriadku.  Boh bol v 
tom všetkom. On to urobil, aby zachoval život.” Tak aj Ježiš im bude hovoriť 
pokoj a lásku.

Výklad Siedmich cirkevných vekov, 1.Kap. / PRICHÁDZAJÚCI BOH, n, 7.V-007, 0098
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KRISTUS A JEHO PRÁVA

Tu On prichádza (prečo?), aby teraz uplatnil svoje práva. Ó! Prichádza, aby vzal 
Svoje práva! Nuž, On vykonal prácu toho Príbuzného. On prišiel dole, stal sa 
Človekom,  zomrel.  Vykonal  príbuzenské  dielo  Vykupiteľa,  ale  ešte  si 
nevyžiadal Svoje práva. A teraz On prichádza na scénu učiniť nárok na svoje 
práva, (pozorujte, čo sa deje) ó, pre koho On bol zabitý, stanúc sa príbuzným  
človeku, aby zomrel na jeho mieste, aby ho vykúpil. Ale, ten starší mal pravdu,  
keď povedal, že On je Lev, vidíte. Ten starší Ho nazval, povedal, Lev. Pretože 
On bol  Baránkom, prímluvcom, krvavým Baránkom, ale teraz,  On prichádza 
ako Lev.  

A tu je On ako Prímluvca, na oltári: "Ešte chvíľu, až sa doplní počet tých, ktorí 
budú  musieť  tak  trpieť  ako vy."  Ale  teraz On prichádza  z  tadeto,  pri  tejto 
poslednej Pečati. On už viac nie je Prímluvca. On je teraz Kráľ. A čo On robí? 
Ak je  On Kráľ,  On musí  mať poddaných.  A Jeho poddaní  sú  tí,  ktorých On 
vykúpil a oni nemôžu prísť pred Neho, až kým On nevezme práva vykúpenia. A 
teraz On odchádza z funkcii  Prímluvcu; kde nás smrť položila do hrobu, On 
predstupuje s tými právami. Amen.  

A  teraz  týchto  Sedem  Pečatí,  ktorými  je  zapečatená  táto  Kniha,  a  týchto 
Sedem Pečatí  ...  Nuž ...  a potom, keď je týchto Sedem Pečatí  dokončených, 
nájdeme v Zjavení 10, že tam bolo sedem tajomných hromov, že Jánovi bolo 
prikázané, aby písal, ale toto mu potom bolo zakázané napísať. A v čase týchto 
hromov, nachádzame Krista, alebo toho Anjela, že prichádza dole s dúhou, a 
kladie Svoju nohu na zem a na more a prisahá, že v tom čase čas dobehol do 
konca. A potom nachádzame, že pri tom zjavovaní týchto Pečatí, že Baránok 
zanechal Svoju prímluvčiu prácu, ako Prostredník a vystúpil teraz dopredu, 
aby si nárokoval Svoje práva. Všetko, čo On vykúpil Svojou smrťou.  

MEDZERA MEDZI CIRKEVNÝMI VEKMI A PEČAŤAMI, Jeff.IN, v17.3.1963,  
0129,0156; ŠTVRTÁ PEČAŤ, Jeff.IN, 21.3.1963, 0019

NOVÁ KNIHA TEJ NOVEJ PRIRODZENOSTI

Vaše meno vašej prvej prirodzenosti sa narodilo a bolo zapísané v Knihe Života 
a tiež tam boli napísané všetky vaše skutky. Všetko, čo ste v tej prirodzenosti 
urobili, bolo zapísané v Knihe nazvanej Kniha Života, Všimnite si v Danielovi, 
keď on prichádza k tomu Starodávnemu dňov,  ktorého vlasy boli  biele ako 
vlna...  desaťtisíc  krát  desaťtisícov  prišlo  s  Ním,  aby  Mu  slúžilo:  Nevesta.  A 
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potom tie Knihy boli otvorené a iná kniha bola otvorená, ktorá bola Knihou 
života.  Vidíte?  Tí  svätí  sú už tam, Cirkev,  Nevesta.  Iná Kniha bola otvorená, 
ktorá bola Knihou Života.  

Teraz  vy...  Ale  keď  ste  od  toho  spojenia  boli  oddelení  duchovnou 
smrťou. Vašou prirodzenou žiadosťou je strihať si  vlasy, vašou prirodzenou 
žiadosťou je nosiť šortky, maľovať si tvár, vašou prirodzenou žiadosťou je byť 
intelektuálny, chytrý človek, ktorý vie niečo lepšie ako ten druhý. To je to, čo 
chcela  Eva. To  je  práve  to,  čo  chcela.  No,  poviete,  "Ty  malý  bezvýznamný 
kazateľ, postav sa tu a povedz mi ...  ja mám PhD, LL..." To vás odvádza len  
ďalej  od  Boha,  zakaždým  keď  si  pridáte  jeden  z  tých  titulov.  Je  to  tak,  
skutočne.  

Vidíte, to je to, čo si vzala Eva. Ona bola tehotná tým druhom tehotenstva. To 
je to, čím je dnes cirkev skrze biblické školy a intelektuálov, pozrite, niktorý 
nesúhlasí s tým druhým. Jedno veľké zamiešanie, presne to, čo povedala Biblia: 
Babylon! Tá Nevesta vie kde stojí.  V nej je ich veľmi málo. Nebude ich veľa 
spasených. Len veľmi veľmi veľmi málo. Poviete, "No, oni povedali, že tisíce." 
Áno, ale oni prichádzajú tiež z tých dvetisíc rokov z každého veku, keď to vyšlo. 
Každý...  Lutherov  vek  a  tá  skupina,  potom  vymreli  a  oni  odišli  a  založili 
denomináciu.  A  Wesley,  potom prichádzajú  letniční  a  tak  ďalej  a  všetky tie  
malé  vetvy  skupiny  baptistov,  presbyteriánov,  metodistov,  nazarénov, 
pútnikov  svätosti  a  tak  ďalej.  Vidíte,  všetci  tí  odtiaľ  odpadli  ako  list.  Ale  
pamätajte,  keď  to  zišlo  dolu  a  to  zrno  začalo  dozrievať,  oni...  nachádzate, 
že predtým, ako to zrno môže dozrieť, všetko v tom steble musí byť mŕtve! 
Haleluja!  Nemôžete  vidieť,  kde  stojíme?!  Život  je  znovu  v  zrne!  Čo  je  to? 
Presne  to  isté,  ako  to  Zrno,  ktoré  išlo  do  zeme,  ten  istý  Ježiš  vo  forme  
Nevesty: tá istá moc, tá istá cirkev, tá istá vec, to isté Slovo.  

To isté Slovo, z ktorého títo sali  a vychádza sem a prichádza sem do hlavy.  
A všetok ten Život,  ktorý prechádzal  tam,  pozbieral  svojich ľudí  a teraz sa 
formuje do hlavy na vytrhnutie.(Budeme o tom hovoriť zajtra večer alebo na 
ďalší večer, ak bude Pán chcieť.) Keď ste oddelení od vášho prvého spojenia 
skrze duchovnú smrť. Teraz ste narodení znovu alebo znovu zosobášení  do 
nového duchovného spojenia, nie z vášho prirodzeného života, z vecí toho 
sveta, ale z Večného Života. Ten Zárodok, ktorý bol  vo vás na začiatku vás 
našiel.  

Vaša stará kniha s vašim starým spojením je preč. Vaše meno vo vašej starej... 
bolo prenesené. No, poviete, "Chceš mi povedať, že moja stará kniha..." Boh ju 
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hodil do mora Jeho zabudnutia. Stojíte dokonalí pred Bohom. Vaše meno je 
teraz v tej novej Knihe, nie v Knihe Života, ale v Baránkovej Knihe Života. To,  
čo Baránok vykúpil, nie tá stará kniha vášho prirodzeného spojenia, ale vy ste 
nová  Nevesta. Haleluja!  Váš  nový  Život  je  v  Baránkovej  Knihe  Života,  váš 
sobášny list, haleluja, kde váš pravdivý večný zárodok od začiatku pevne drží.  

NEVIDITEĽNÉ SPOJENIE KRISTOVEJ NEVESTY, Shreveport.LA, 25.11.1965, 0088-0092 

JEHO CIRKEV STOJÍ SAMOTNÁ

Sme v nebezpečnom čase. Pamätajte, Písmo hovorí, že keď sa tieto veci začnú 
diať, "času viacej nebude." Ona odchádza, keď uvidíme tú manifestáciu.  

"Zemetrasenia." Vidíte tých tisíc ľudí ktorí zahynuli toho dňa? "Zemetrasenia 
na rôznych miestach."  
Povedal, "Strašné znamenia na nebi, stĺpy ohňa, vznášajúce sa ako lietajúce 
taniere. Oni nevedia čo to je. Vidíte? Nemajú o tom ani potuchy.  

Všimli ste si tých Anjelov čo zostúpili  dole, preskúmali Sodomu prv ako bola  
zničená?  Pamätáte  to?  [Zhromaždenie,  "Amen."]  Bolo  ich  viacej,  ktorí  tam 
vtedy zostúpili, boli traja. Jeden z nich zostal pri Abrahámovi. Pamätáte si to?  
["Amen"] Oni boli Svetlami z Neba, ktorí zostúpili na vyšetrovací súd.  
Pozrite  sa  kde  to  všetko  spozorovali.  Okolo  Pentagónu  a  inde  to  bolo 
spozorované.  To  je  súd  sveta,  Sodoma.  Ale je  Jeden,  ktorý  bude 
reprezentovaný  medzi  cirkvami,  to  bude  sám  Kristus,  potvrdzujúci  Seba 
Samého. Vidíte? "Znamenia hore na nebesiach a znamenia dole na zemi." Tak 
veru.  

Zidentifikovaní! Diabol  proti  tomu  vyvreskuje,  proti  tej  zamanifestovanej 
Pravde zasľúbeného Slova v Nej samej.  
Oni nemajú odpoveď. Keď prišiel Ježiš, prečo nemali odpoveď tí farizeovia? On 
povedal,  "Ak  Ja  prstom  božím  vyháňam  démonov,  kým  ich  vyháňate  vy?" 
Vidíte? On tam stál samotný. 

Jeho  Cirkev  stojí  samotná.  Ona  nie  je  do  ničoho  zapletená. Ale  On  bol 
zidentifikovaný  s  Bohom,  súc  telom  v  ktorom  prebýval  Boh.  A  Cirkev  je 
zidentifikovaná  s  Jeho  Telom,  robiac  tie  isté  veci.  Ona  je  Jeho  Telo, 
zamanifestovaná Pravda Jeho zasľúbeného Slova na posledné dni.  A Ona, a 
jedine  Ona  samotná,  stojí  na  Tom. Preto  diabol  vyvreskuje,  tie  veľké 
organizácie,  snažia  sa  podniknúť  niečo  aby  Ju  zablokovali.  Oni  to  nikdy 
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neurobia. Ona bude vzatá, a nie zablokovaná.Ona teraz povstáva skrze moc 
potvrdeného Slova, ktoré Jej bolo zasľúbené. Amen!  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0604-611

DUŠA, DOBRÁ ALEBO ZLÁ, SMRŤ JU NEZMENÍ

Duša,  dobrá  alebo  zlá,  smrť  ju  nezmení. Mám  tu  v  tomto  zapísaných  veľa 
miest Písma o ktorých som chcel hovoriť, čo je to duša. Čo je to duša? To si ty. 
Ty si duša - tá časť vo vnútra v tebe. A keď zomrieš, to čo formuje tú dušu je 
stále  v  nej,  tak  sa  to  deje.  To  ide  na  svoje  miesto  určenia.  Nemôžeš  to 
vytiahnuť,  bez  ohľadu na to  ako veľmi  by si  sa  snažil. Tá duša musí  byť tu 
premenená,  znovu  zrodená.  Vy  hovoríte:  Brat  Branham  a  čo  s  Duchom 
Svätým?"  

Duch Svätý vás krstí do tela do služby, ale na večný život veríte .  „Ten kto 
počuje  moje  slová  a  verí  v  toho,  ktorý  ma  poslal,  má  večný  život."  Vidíte? 
Potom ste pokrstený Duchom Svätým do tela aby ste manifestovali dary a tak 
ďalej, ale na večný život veríte. Ten kto verí má večný život. A keď veríte, vtedy 
ste mŕtvi a narodení, regenerovaní, ste novým stvorením. Dobre.  

Duša, pamätajte teraz, dobrá alebo zlá, smrť na tom nič nezmení.  Smrť ju len 
zoberie na jej miesto určenia. Počujete to? A ak máte v duši stále svet a lásku 
po svete, to zomrie spolu s vami, pretože svet musí zomrieť. Boh odsúdil svet  
(to je svetský poriadok). Boh ho odsúdil a on musí zomrieť; a ak je ten svet vo 
vás, zomriete s tým svetom. Ó, nevidím ako by to mohlo byť ešte jasnejšie. 
Vidíte? A ak je dobrá, narodená z Boha, musí ísť ku Bohu. Ak je zo sveta, ďalej 
pôjde do zahynutia spolu so svetom. Ak je z Boha, bude žiť s Bohom. Vzdelaný 
alebo nevzdelaný,  vzdelaný alebo negramotný,  ak je stále v  nej  svet,  musí 
zomrieť. A  ak  je  vo  vašej  duši  svet  a  vy  túžite  po  veciach  tohoto  sveta,  
zahyniete so svetom. To je jasné, či nie? Musíte. Ste časťou tohoto mŕtveho 
sveta. A keď je svet mŕtvy, ste mŕtvi spolu s ním.  

Ale ak ste znovuzrodení, ste živí s Kristom a vaša túžba sa nesie po veciach,  
ktoré  sú  hore  a  nie  po  veciach  tohoto  sveta.  Ale  keď  ste  znovuzrodení  z 
Ducha Božieho stávate sa časťou Boha a ste veční spolu s Ním. Smrť sa vás 
potom nemôže dotknúť, keď ste znovuzrodení. Ste veční. Premenili ste sa z 
bytosti  času  na  bytosť  večnosti.  Prešli  ste  zo  smrti  do  života.  Hovorím  o 
večnosti - z večnej smrti do večného života. Ak ste zo sveta, zomriete tu spolu 
s ním. Ak milujete ... Biblia hovorí v Jánovi: „Ak milujete svet alebo veci tohoto 
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sveta, to preto, že nie je vo vás láska Božia." Nemôžete milovať svet. A Ježiš 
povedal: „Nemôžete milovať svet a mamonu." Mamona to je svet. Nemôžete 
naraz milovať svet a Boha.  „A ten kto hovorí,  že ma miluje a nezachováva 
moje slová (to je Biblia), je klamár a pravdy v ňom niet." Tu to máte.  

MUSÍTE SA ZNOVU NARODIŤ, Jeff.IN, r31.12.1961, 0111-0114

OŽIVENÍ SPOLU S KRISTOM

V  to  veľkonočné  ráno,  nevstal  len  On,  ale  tí,  ktorí  majú  podiel  na  Jeho 
dobrodejstve povstali s Ním. Oni boli v Kristovi pri Jeho ukrižovaní; oni boli v  
Ñom pri Jeho vzkriesení. My máme podiel na Jeho dobrodejstve, zostali sme 
oživení, predtým sme boli mŕtvi v temnosti, v zatemnenom svete nevery, kde 
nás zatiahli cirkvi a denominácie a tak ďalej; a niečo je v nás, čo volá: "Ó, my  
chceme Boha; sme hladní a smädní po Bohu."  

Prihlásili sme sa ku Metodistom, Baptistom, Letničným, Presbyteriánom a ku 
ďalším, a stále tomu niečo chýbalo. Stále sme to nemohli nájsť. A zrazu, zatiaľ 
čo sme tápali  v  temnosti,  prišlo ku nám to veľké Vzkriesenie v manifestácii  
(prejavení)  zasľúbeného  Slova  Božieho,  tak  ako  On  bol  tou  manifestáciou 
zasľúbeného Slova Božieho. "Nenechám Jeho dušu v pekle, ani neuvidí Môj 
svätý porušenie."  On To zamanifestoval,  každé Slovo Božie,  ktoré Mu bolo 
zasľúbené; On To dokázal, keď v to Veľkonočné ráno vstal z mŕtvych.  

No, tí, ktorí raz tápali v temnostiach a túlali sa sem a tam: či si majú umývať 
nohy  v  tento  deň,  alebo  či  majú  dodržiavať  nejaký  určitý  deň,  alebo 
zachovávať ustanovené pravidlá - všetky tieto veci pominuli. Pretože nastalo 
slávne  zmŕtvychvstanie,  ktoré  odstavilo  nabok  každú  ľudskú  náuku,  ktorú 
kedy ľudia vymysleli - každý ľudský argument. Nikdy do tohoto času nebol 
človek, ktorý by mohol položiť svoj vlastný život a znovu ho vziať. Tým že 
znovu vstal, On odstavil nabok vedecké dôkazy, ktoré oni mali.  

Ak hovoria, že Ježiš Kristus nie je ten istý včera, dnes i naveky; že Jeho moc nie 
je tá istá; že Jeho Evanjelium nie je také isté, keď Biblia hovorí, že Ono je také 
isté;  Boh  odstavuje  nabok  každú  denomináciu,  každé  vyznanie,  a On,  ako 
zasľúbil, sa pohol ďalej vo Svojom Svätom Duchu, a dokázal nám, že je živý.  
My máme podiel na dobrodejstve Jeho vzkriesenia, keď sme boli mŕtvi  vo 
svete,  v hriechu a v previneniach, zostali  sme oživení;  On nás spolu s  Ním 
oživil - vzkriesil, spolu s Ním, teraz sedíme v nebeských miestach v Kristovi 
Ježišovi.  



27

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0055-0058 

MAŤ ZJAVENIE VEĽKÉHO BOŽIEHO TAJOMSTVA

Hľaďte! To čo voľakedy bolo veľkým Božím tajomstvom, veľkým tajomstvom 
ukrytým v Jeho mysli, to je teraz vložené do sŕdc veriacich, ktorí sú, Telom  
Kristovým. To, čo voľakedy bolo veľkým Božím tajomstvom, ktoré bolo v Jeho 
mysli, pred založením sveta, je teraz zamanifestované. Pomyslite na to! Vidíte? 
Ó jej!

Som si istý, že to nechápeme. Nemôžem to vidieť tak ako by som to mal, a-a 
som si istý, že vy tak isto. Rozumiete ma?

Ale  veľké  tajomstvo  Božie,  to,  čo  Večný  Boh  držal  v  tajnosti,  bolo  teraz  v 
Ježišovi Kristovi odhalené, a potom to bolo dané rovno do Jeho Cirkvi. To, čo 
sa raz nachádzalo v Božej  mysli  je teraz v Tele Kristovom. Ježiš prejavujúc 
lásku k Cirkvi, Svojej Neveste, šepká Jej tie tajomstvá.

Tak  ako keď vy  rozprávate  svojej  žene  svoje  tajomstvá,  poznáte  to,  tomu 
dievčaťu ktoré si chcete vziať za ženu. Až tak ju milujete, že jej proste hovoríte 
tie tajomstvá. Vezmete si ju vedľa seba, milujete ju. Viete ako to je.

To je to čo Boh, Kristus robí so Svojou Cirkvou. Vidíte? On jej dáva poznať tie 
tajomstvá, práve tie tajomstvá. Nie tým koketám. Mám na mysli Jeho Ženu. 
Rozumiete?  V  poriadku.  Nuž  pozrite  sa.  Nie.  Majúc  zjavenie  Jeho 
tajomstva, ktoré im bolo dané, z Jeho milosti! Ó, čo za milosť Božia! Ľudia, ja 
viem že to ...Dúfam, že si nemyslíte, že to zneje tak osobne do nejakej skupiny 
ľudí, tej alebo tamtej. Ale Boh sa zdieľa s tým tajomstvom s celou Cirkvou, ak 
to len oni prijímajú. Rozumiete? To neznamená, že je to len pre mňa, alebo len 
pre vás. Tým je myslená Cirkev, ktorej sa to On snaží dať.

A vy vravíte, "Nuž, prečo to oni neprijímajú?" Oni to nemôžu prijať. On znovu 
povedal, On o tom hovoril. "A ako by oni mohli?" Pretože Izaiáš povedal, že oni 
to nemôžu vidieť. Vidíte? A On tiež povedal ...

Prorok Pavel povedal, "V posledných dňoch budú ľudia chytrí,  vysokomyseľní,  
viacej milujúci rozkoše ako milujúci Boha, zradní, falošní, nezdržanliví, pohŕdajúci  
tými ktorí sú dobrí, tvrdohlaví, vysokomyseľní. Vidíte? Majúci formu pobožnosti,  
ale zapierajúci jej moc, od takých sa vzdiaľ. Lebo to sú takí, ktorí chodia z domu  
do domu a vedú hlúpe ženy, obťažené rozličnými žiadosťami," a pritom hovoria, 
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"To je v poriadku. Oh, tam tí, to sú blázni. Nevšímajte si ..." Vidíte?"Nikdy nie sú 
schopní prísť k poznaniu Pravdy. A takýto ľudia sa tomu stavajú na odpor, tak  
ako  Janes  a  Jambres  sa  postavili  proti  Mojžišovi," schopní  založiť  nejakú 
cirkev, nejakú skupinu ľudí. Tak veru.

"Ale ich nerozum bude zrejmý," keď Ježiš vezme Svoju Nevestu, postaví Ju tu 
a povie, "Toto je Ona," a odíde s Ňou preč.  Tak to je. A ich nerozum bude 
zrejmý.

Hľaďte, mať zjavenie tohoto tajomstva, ktoré môžu poznať, to je dané skrze 
Jeho milosť! Hľaďte! Keď vám je dané poznať to veľké zjavenie, to zjavené 
tajomstvo, potom vy opovrhnete všetkými vecami tohoto sveta.

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0395-0403

KRISTUS VO VÁS ČINÍ JEHO CENTROM ŽIVOTA ZJAVENIA

Hľaďte, Kristus  vo vás,  to  činí  Jeho centrom Života zjavenia. Vidíte?  Kristov 
Život  vo  vás  činí  Jeho  centrom  zjavenia.  Kristus  v  Biblii,  činí  Bibliu  úplným 
zjavením Krista. Kristus vo vás činí vás úplným zjavením všetkého, vidíte, čo sa 
snaží Boh urobiť.

Čo je tedy Znovuzrodenie? Poviete, "Brat Branham, čo je Znovuzrodenie?" To 
je osobné zjavenie sa ti Ježiša Krista. Amen! Vidíte? Nie to, že si sa pripojil k 
nejakej  cirkvi,  nie to že si  si  s niekým potriasol rukou, nie to že robíš niečo 
inakšie,  nie to že si  vyriekol vyznanie,  nie to že si  sľúbil  že budeš žiť  podľa 
nejakých právnych zásad. Ale Kristus, Biblia, On je Slovo ktoré ti bolo zjavené.  
A nezáleží na tom čo ktokoľvek hovorí, alebo čokoľvek sa deje, to je Kristus. Či 
pastor, alebo kňaz niečo hovorí, alebo čokoľvek to môže byť. To je Kristus v 
tebe, to je to zjavenie na ktorom bola zbudovaná Cirkev.

Vy hovoríte, "Dobre, ja som Luterán. Ja som Baptista. Ja som Prezbiterián." To 
nemá žiadny význam, to  pred Bohom nemá žiadny význam, (Brat  Branham 
pukol na prstoch -vyd.) nič, ani ako puknutie na prstoch.

Čo to je?  To je zjavený Kristus,  a On je Slovo. A Slovo keď je zjavené,  Ono 
vyjadruje Seba. Vidíte? To bol Boží zámer s Ježišom Kristom, aby vyjadril Seba, 
aby vzal Svoje vlastné zákony a žil podľa Svojich zákonov, od... a vyplnil Svoj 
zákon, skrze smrť. A Kristus, Boh, zomrel v tele, za tým účelom aby odsúdil 
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hriech v tele, aby Si mohol priviesť pre Seba slávnu Nevestu, späť vykúpenú, 
ktorá bude veriť jedine v Božie Slovo, a nezamení Ho, ako to urobila Eva, za 
ľudské intelektuálne názory. Vidíte to? To je Kristova idea. To je Božia idea.  
Znovuzrodenie toto zjavuje.

A  ak  nejaký  človek  hovorí,  že  je  znovuzrodený  a  snaží  sa  umiestniť  tieto 
Kristove zasľúbenia, na tieto posledné dni, do niektorého iného veku, čím Ho 
robí  Kristom  na  včera  ale  nie  na  dnes,  potom  taký  človek,  či  tá  osoba  je  
oklamaná od satana. A ak taký človek hovorí že on Tomu verí, a to sa cez neho  
nemanifestuje?

Ježiš povedal v Markovi 16., "A uverivších budú sprevádzať tieto znamenia, po 
celom svete a v každom veku." Vyhánanie démonov, a hovorenie v jazykoch, a 
- a všetky tie veľké manifestácie darov ktoré budú nasledovať, to, "oni budú!" 
Nie, "oni by mali, oni môžu." "Oni budú!" A nebo a zem pominú, ale Jeho Slovo 
nepominie.

Tak to je  Kristus,  ktorý Sa stvárňuje v jednotlivcovi,  či  je  to  človek učený,  
alebo  či  nepozná  abecedu. Polovica  apoštolov  ju  nepoznala,  vidíte,  ale  oni 
poznali Krista. Oni si vôbec nevšimli Petra a Jána kvôli tomu, že by boli vedeli,  
že vyšli z nejakého semináru. Oni povedali, "Oni spozorovali a poznali, že oni 
bývali  s  Kristom,"  keď  oni  uzdravili  toho  chromého  pri  bráne,  vidíte,  oni  
poznali, že oni boli s Kristom.

Znovuzrodenie to je Kristus, to je zjavenie. Boh ti zjavil to veľké tajomstvo, a 
to je Znovuzrodenie. A tak čo budete robiť keď dostanete celú tú skupinu 
dokopy,  kde to zjavenie je  v  dokonalej  harmónii  a  Boh to vyjadruje skrze 
Svoje Slovo tými istými  skutkami,  to  isté čo On činil,  keď manifestoval  to  
Slovo!  Ó, keby len Cirkev poznala svoju pozíciu!  Jedného dňa sa to stane.  
Potom, Vytrhnutie nastane keď ona spozná čo to je. A tak, buďte pozorní.

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0233-240

AK MILUJEM KRISTA, BUDEM S NÍM ŽIŤ

Ak milujem Krista, budem s Ním žiť. On by ma nikdy nepriviedol, ak by to 
nevedel. Keby ma Boh dnes spasil a vedel by, že za šesť týždňov ma stratí, 
kazí tým svoj vlastný zámer.Tak veru. Potom vôbec nepozná budúcnosť, ak ma 
spasil a pri tom vie ... Prečo ma chce spasiť, keď pri tom vie že ma stratí?  Boh 
nerobí  niečo,  čo  potom  odvoláva  lebo  je  príliš  slabý  aby  dodržal  svoje 
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zasľúbenie. Keď ťa spasil, je to na časnosť aj večnosť.  

No, ty sa môžeš vypracovať a povedať: „Ó, áno, chvála Bohu! Haleluja! Hovoril 
som v jazykoch. Vykrikoval som. Mám To. Haleluja!“ To neznamená, že to máš. 
Ale, brat, keď niečo príde sem dole a ty si zakotvený s Kristom ide za tebou 
ovocie Ducha. A nesieme svedectvo, náš duch s Jeho Duchom, že sme synovia 
a dcéry Božie. Prosím majte To, priatelia. 

Držal  by som vás  tu  celú  noc  a  hovoril  o  tomto.  Milujem To.  Milujem vás. 
Vraciam  sa do tejto  malej  modlitebni,  čas  po čase,  ak  ma Boh zachová pri  
živote. Chcem  vás  vidieť  zakorenených  a  založených  v  tej  svätej  viere. 
Nechcem vás vidieť zmietaných každým malým vetrom náuky idúcej okolo a 
triasť sa a vystrájať a mať na rukách trochu krvi alebo trochu mráz na tvári 
alebo niečo iné a vidieť pred sebou nejaké svetlá a nejaké sebecké veci, ako 
hovorí Biblia: „Nadutý vo svojom srdci a nič nevidia.“ A to je pravda. Chcem, 
aby ste stáli pevne na Slove. Keď je to TAK HOVORÍ PÁN, stojte za tým, žite s 
tým. To je Urím Thumím tohoto dňa, a Boh chce, aby ste žili podľa Toho. Ak to 
nie je v Slove, potom na to zabudnite a žite pre Boha, žite pre Krista.  

No, prijmite moju radu, ako od svojho brata. Nedávajte do ničoho svoj vlastný 
výklad. Vy len choďte ďalej a žite dobrým kresťanským životom, pretože sa 
len odkotúľate preč od tej skutočnej veci, keď to budete robiť, rozumiete. Vy 
sa len odkotúľate preč od toho. A vy všetci ste si vedomí a viete, že tam sa deje 
niečo tajomného. A deje sa, a ja viem čo to je.  

Zachovajte Posolstvo v úcte a žite správnym druhom života. Nedovoľte, aby 
na to prišla nejaká sadza. Žijeme teraz vo veľmi neskorej hodine, žijeme príliš  
neskoro v tej hodine. Žime To čisto. Môj život, či tvoj život, všetky naše životy 
potrebujú byť pozdvihnuté pred Boha.  

LIST ŽIDOM 7. kapitola - 7.časť, Jeff.IN, v15.9.1957, 0212-0214 
OTÁZKY A ODPOVEDE NA PEČATE, Jeff.IN, r24.3.1963, 0008 

AKÝ DOM MI VYSTAVÍTE?, Tucson.AZ, 21.11.1965, 0033 

VIERA  JE  ZJAVENIE,  NA  KTOROM  JE  POSTAVENÝ  TEN  PRAVÝ 
VINIČ

Tieto stromy - ten pravý vinič a ten falošný vinič ... Počuli ste ma už o tom kázať 
-  už roky,  ako oni spolu rástli.  Prinášal som to jednotlivo a ukazoval  ich, od 
Kaina  a  Ábela,  tie dva  viniče,  ktoré  sa  stretli  pri  oltári;  obidvaja  nábožní, 
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obidvaja pomazaní, obidvaja chcú život a chcú uctievať toho istého Boha ... A  
jeden bol odmietnutý a druhý prijatý. A že ten, ktorý bol prijatý, mohol robiť 
niečo inak, ako jeho brat, bolo jedine to, že mu to bolo zjavené.Pretože Biblia 
hovorí: 

"Vierou ... (Židom 11. kapitola) ... vierou doniesol Ábel Bohu väčšiu obeť než Kain,  
ktorou to vierou mu Boh dal svedectvo, že je spravodlivý." 
Ježiš povedal: (Duchovné zjavenie ohľadne toho, kto On je!) 
"Čo hovoria ľudia, že kto som Ja, Syn človeka?" On povedal - Peter povedal: "Ty  
si Kristus, Syn živého Boha." "Požehnaný si Šimon, syn Jonášov, telo a krv ti to  
nezjavili. Zjavil ti to Môj Otec, ktorý je v nebesiach. Na tejto skale Ja postavím  
Svoju Cirkev." 

Na  čom?  Na  pravom  zjavení  Slova!  To  je  znovu  ten  pravý  Vinič.  "Ábel 
vierou ..."  

Vy hovoríte: "To nebolo zjavenie." Čo je viera? Viera je niečo, čo ti je zjavené; 
čo ešte nie je, ale ty veríš, že to bude. Viera je zjavenie vôli Božej.  Tak, skrze 
zjavenie ...  

A cirkvi dnes ani neveria v duchovné zjavenie. Oni veria v dogmatickú náuku 
nejakého systému. "Skrze zjavenie doniesol Ábel Bohu väčšiu obeť než Kain, pri  
ktorej to viere mu Boh dal svedectvo, že je spravodlivý." Amen. Dúfam, že to 
vidíte.  Vidíte,  kde žijeme?  Vidíte tú  hodinu? Nedávno  som hovoril  s  jedným 
pánom, študovaný Kresťan a milý človek. 

Povedal: "pán Branham, my odmietame akékoľvek zjavenia."  

Povedal som: "Potom musíte odmietnuť Ježiša Krista, pretože On je zjavením 
Boha, Boh zjavený v ľudskom tele." 

Ak toto neuvidíte, ste stratení! Ježiš povedal: 

"Ak neuveríte, že Ja som On, zomriete vo svojich hriechoch." 

On  je  zjavením  Boha,  Duch  Boží  zjavený  v  ľudskej  forme.  Ak  tomuto 
nemôžete veriť, ste stratený. Kladiete Ho ako tretiu osobu, druhú osobu, či 
akúkoľvek ďalšiu osobu vedľa Boha, ste stratení. "Ak neuveríte, že Ja som On,  
zomriete vo svojich hriechoch." Zjavenie!  
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Nie  divu,  že  oni  Ho  nemohli  vidieť. "Nikto  nemôže  prísť  ku  Mne,  ak  ho  
nepritiahne  Môj  Otec.  A  všetci,  ktorých  mi  dal  Otec  (v  koreňoch)  prídu  ku  
Mne." Vidíte? Rozumiete tomu? Och, ako Ho máme milovať,  ctiť Ho, chváliť 
Ho;  aby  sme  videli  ovocie  Ducha  v  týchto  posledných  dňoch  na  Strome 
Nevesty dozrievajúce na vrcholku času!  

Ten pravý vinič i ten falošný vinič, obidva mali to isté pomazanie.  Voda padá 
na obidva. Nie divu, že On nás varoval, že to by zviedlo i vyvolených, keby to 
bolo možné.  

POMAZANCI V ČASE KONCA, Jeff.IN, r25.7.1965, 0052-0057 

MUSÍ SA TO STAŤ SKUTOČNOSŤOU

Hľaďte teraz, nuž Ježiš im povedal (Lukáš 24: 49.): "Hľa, Ja posielam na vás 
zasľúbenie Môjho Otca, ale vy choďte do Jeruzalema a čakajte až ..." Čo bolo 
to zasľúbenie Otca? Joel 2: 28 - pozrite, našli sme, že On vyleje Svojho Ducha. 
Izaiáš 28: 19 - ako tam budú bľabotajúce rty a iné jazyky a všetky tieto veci. Oni 
tam odišli, a ... ako sme to prebrali.  

Možno jeden povedal: "Verím, že sme už čakali dosť dlho. Prijmime to vierou." 
To  bola  dobrá  Baptistická  náuka,  ale  pri  tých  bratoch  to  nefungovalo.  Tak 
potom, ako viete ... Muselo sa  to  stať skutočnosťou,  a oni  čakali  na svoju 
službu, aby to Slovo zostalo potvrdené.  
A  keď  vy  prichádzate,  aby  ste  hľadali  Ducha  Svätého,  robte  to  isté.  Áno.  
Nemôžete to prijať vierou. Vy vierou musíte prijať Krista. To je úplná pravda.  
A vy vierou prijímate Ducha Svätého. Ale nech potom príde Duch Svätý a dá 
vám obriezku, ako svedka, že On prijal vašu vieru, rozumiete.  

Abrahám veril Bohu a to mu bolo pripísané za spravodlivosť, ale Boh mu dal 
znak obriezky, ako potvrdenie, že prijal jeho vieru. My musíme robiť to isté. 
My musíme čakať na Ducha Svätého, až kým on niečo neurobí. Nie len to, že 
sme  hovorili  v  jazykoch,  nie  to,  že  sme  tancovali,  alebo  sme  sa  stali  
emocionálni,  vykrikovali  sme. Až  kým  sme  nezostali  zmenení!  Až  kým  sa 
skutočne niečo nestalo! Nestarám sa o to akou formou to prichádza. Len keď 
sa to stalo; to je hlavná vec.  

A ja verím v hovorenie v jazykoch a vo všetky tieto ďalšie veci. To je v poriadku.  
Ale to samo o sebe nebude fungovať a vy viete, že to nefunguje.  Tak toto to 
nerobí.  Ja som videl  čarodejnice hovoriť  v jazykoch, videl  som čarodejníkov 
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hovoriť v jazykoch a tancovať v duchu. Skutočne. Položili pero a ono písalo v  
neznámych jazykoch a niekto to vykladal (je to tak) a povedal pravdu. Je to 
tak. Napísalo presne to, čo sa stalo, a presne tak to bolo. ... ich videl sypať si  
prach  na  hlavy a  rezať  sa  nožami,  celí  sa  pokrývali  krvou divých zvierat,  či  
niečoho a ... Skutočne, a vzývali diabla! Tak vidíte, to ne ... hovorenie v jazykoch 
to nerobí.  

"Hoci by som hovoril jazykmi ľudskými aj anjelskými a lásky by som nemal, nič  
mi to neosoží." Hoci by som to mohol robiť. Tak tieto veci neznamenajú, že vy 
máte Ducha Svätého. Ale keď On, tá osoba, ten nesmrteľný Duch Kristov sa 
stane tvojím osobným Spasiteľom a  premieňa  ťa  a  obracia  tvoje  pohľady 
rovno na Golgotu do tohoto Slova, niečo sa stalo. Tak veru. Niečo sa stalo!  
Nikto ti nebude musieť o tom hovoriť, ty to budeš vedieť, keď sa to stane. 

To  nové  víno  sa  ukáže  potom,  keď  je  prinesené  zjavenie.  Tak  to  bolo  na 
Letnice.  Oni vedeli,  že mal  byť na nich vyliaty Duch a čakali,  až kým sa to 
nestalo.  A  keď  nastalo  potvrdenie  toho  zjavenia,  potom  prišlo  na  nich 
povzbudenie. Oni sa ho skutočne napili. Boli riadne pod parou. Vyšli rovno von 
do ulíc, kde sa predtým báli ísť a mali zamknuté dvere. A oni vyšli von do ulíc 
- kde  sa  predtým  báli  skupiny  ľudí  -  a  teraz  im  kázali  Evanjelium. Je  to 
tak.Niečo sa stalo, pretože to pravdivé zasľúbené Slovo zostalo potvrdené.  

ŠTVRTÁ PEČAŤ, Jeff.IN, 21.3.1963, 0042-0048 

KRV  JEŽIŠA  KRISTA  STAVIA  ČLOVEKA  ZNOVU  AKO  SYNA 
BOŽIEHO

Ak  ste  sa  narodili  v  rodine,  máte  meno  svojej  rodiny,  ste  synom  a  časťou  
svojho otca. Potom, keď prišiel hriech, zistili  sme, že ten človek prekročil tú 
priepasť a prinášal býkov a kozlov - prikrýval, ale neodpustil, až kým neprišlo 
to  skutočné  bielidlo,  ktoré  mohlo  zobrať  škvrnu  hriechu  a  kompletne  ho 
rozlámať  na  kusy  a  poslať  ho  naspäť  na  toho,  ktorý  bol  pôvodcom  toho 
prekrútenia. To bol Satan.  

Keď sa to dostalo naspäť na Satana, on čaká na svoj čas, kedy bude naveky  
zatratený.  Nuž,  to  ukazuje  čomu  veríme.  My  veríme,  že on  bude  načisto, 
kompletne odstránený a zničený.  

Ja verím, že hriech bude zlámaný. A keď je to vyznané na základe Krvi Ježiša 
Krista,  (to  je  ako  kvapnutie  kvapky  čierneho  atramentu  do  Chloroxového 
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bielidla) to sa proste rozloží na chemikálie a je to odoslané rovno naspäť tam 
odkiaľ to prišlo. A tak to robí Krv Ježiša Krista. Ona potom prenáša človeka 
naspäť cez tú priepasť a stavia ho znovu, ako syna Božieho. A potom on - on 
sa  potom  stáva  ...  Ó,  on  dokonca  ...  Tá  tvorčia  moc  Božia  je  v  ňom.  A 
prinajmenšom, Boh kedykoľvek môže prikázať, aby to bolo vykonané, a bude 
to vykonané. A my sa dostávame naspäť.  

A keď Mojžiš, pod krvou býkov ... A keď on stretol to svetlo, ten Ohnivý Stĺp v  
tom horiacom kríku, a on zastal tam dole na základe poverenia, ktoré mu Boh 
dal,  a  on bol  prorok;  a  keď Slovo Pánovo prišlo  ku  nemu, on prehovoril,  a  
dokonca Slovom stvoril veci.  

Nuž,  keď to mohlo pracovať pod tým, pod krvou býkov, tak čo potom pod 
Krvou Ježiša? Nie prikryté, ale všetko odpustené; ty stojíš v prítomnosti Božej, 
ako  vykúpený  syn.  No,  vidíte?  Cirkev  je  ďaleko  od  tohoto  životného 
štandartu. Myslím si, že príliš mnoho krát niečo len skúšame, namiesto toho, 
aby sme skutočne vyšli a postavili sa tvárou v tvár danému problému.  Mám 
niečo, čo chcem povedať a poviem, v tom čase. A všimnite si teraz, že niekde v 
cirkvách nie je niečo v poriadku. A ja si myslím, že to sú denominačné systémy, 
ktoré prevrátili ľudské mysle a tak ďalej, až oni nevedia ako to robiť. Je to 
tak. Ale nám je zasľúbené, že to bude zjavené.  

A  teraz  týchto  Sedem  Pečatí,  ktorými  je  zapečatená  táto  Kniha,  a  týchto 
Sedem Pečatí  ... Nuž ...  a potom, keď je týchto Sedem Pečatí dokončených, 
nájdeme v Zjavení 10, že tam bolo sedem tajomných hromov, že Jánovi bolo 
prikázané, aby písal, ale toto mu potom bolo zakázané napísať. A v čase týchto 
hromov, nachádzame Krista, alebo toho Anjela, že prichádza dole s dúhou, a 
kladie Svoju nohu na zem a na more a prisahá, že v tom čase čas dobehol do 
konca. A potom nachádzame, že pri tom zjavovaní týchto Pečatí, že Baránok 
zanechal Svoju prímluvčiu prácu, ako Prostredník a vystúpil teraz dopredu, 
aby si nárokoval Svoje práva. Všetko, čo On vykúpil Svojou smrťou.  

ŠTVRTÁ PEČAŤ, Jeff.IN, 21.3.1963, 0014-0019 

ODMIETNUŤ PEČAŤ BOŽIU ZNAMENÁ PRIJAŤ ZNAMENIE ŠELMY

Keď Boh posiela Svätého Ducha a klope na dvere človeka, a on To úmyselne 
odmieta,  raz  To  odmietne  naposledy.  A  potom  nebudete  privilegovanou 
osobou. Môžete sedieť v cirkvi a počúvať Evanjelium a súhlasiť s Evanjeliom. 
Môžete urobiť tak veľa, ako povedať, „Viem, že je to pravda,“ ale nikdy na to 
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nepoložíte  prst,  aby  vám  to  pomohlo.  Vidíte?  Vy  to  len  počúvate,  lebo 
hovoríte, „Verím, že je to správne.“ To je len sympatizovanie s tým.  Mohol by 
som povedať, „Verím, že je to desať tisíc dolárov.“ To neznamená, že ich mám.  
Vidíte? Mohol by som povedať, „To je dobrá studená voda,“ ale odmietnem ju  
piť.  Viete,  čo mám na mysli?  A toto je Večný Život.  A odmietnuť to urobiť, 
jedného  dňa  prekročíte  tú  hranicu  medzi  súdom  a  milosťou,  a  potom 
nebudete, nebudete mať to privilégium prísť a prijať to.  

Pre vás ľudí, ktorí sem prichádzate... Nie som zodpovedný za tých, ku ktorým 
hovoria iní kazatelia. Ale ak je to správne, dlžíte tomu svoj život. Čo viac by ste 
kedy mohli nájsť, čo by bolo pre vás užitočnejšie, než vedieť, že môžete mať 
Večný Život?  

Čo ak by som tu rozdával kapsule, ktoré by boli vedecky potvrdené, vedecky 
potvrdené, že táto kapsula môže spôsobiť, že by ste žili tisíc rokov? Nuž, musel  
by som sem dostať políciu aby držali ten dav ľudí preč odtiaľto.  Nemuseli by 
ste  kvôli  tomu  robiť  oltárne  zavolanie,  len  by  ste  ich  od  toho  museli 
odháňať. Žiť tisíc rokov... A jednako, vedecky dokázané, že večný Boh, všetka 
Jeho moc Jeho vzkriesenia, ktorá vám zasľúbila Večný Život, a Satan tam dá 
svoje legióny a drží vás od Toho preč. Vidíte? A predsa sa môžete dívať, a byť 
dosť citliví, aby ste sa pozreli tomu do tváre a videli, že je to správne, a potom  
to odmietli. Vidíte?  

Niečo, nejaký druh výhovorky: „Je príliš teplo. Som príliš unavený. Urobím to 
zajtra.“  Skrátka  nejaký  druh  výhovorky,  to  je  všetko,  čo  oni  robia. Tým,  že 
odmietate deň navštívenia, to vás oddeľuje od Boha.  

No, všimnime si. A v Starom Zákone, oni mali to, čo nazývali Jubilejný rok. To 
bolo  vtedy,  keď  všetci  ľudia,  ktorí  boli  otrokmi,  mohli  odísť  slobodní,  keď 
zaznelo  Jubileum. A  potom,  keď  človek  nevyšiel  von,  ak  tam  bola  nejaká 
výhovorka, ktorú mohol mať, že sa nechcel vrátiť do svojej krajiny, potom 
musel byť označený na uchu so šidlom pri stĺpe v chráme. A potom nezáleží  
na tom, koľko Jubileí ešte príde, ten človek bol predaný. On sa už nikdy viac 
nemohol vrátiť ako občan v Izraeli. Čo on urobil? On odmietol svoje pozvanie.  
On  nemusel  nič  zaplatiť.  Dlh  jeho  otroctva  bol  zrušený.  Jeho  rodina  bola 
slobodná.  On  mohol  ísť  rovno  späť  do  svojej  rodnej  krajiny  a  dostať  svoj  
vlastný majetok. Ale ak to odmietol urobiť, potom už nebol viac pripojený k 
Izraelu, a jeho majetok bol daný niekomu inému.  

No,  tá  istá  vec  v  prirodzenom  platí  aj  v  duchovnom, že  ak  my,  ako dediči  
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Večného  Života,  a  počujeme  Evanjelium,  a  vieme,  že  je  to  pravda,  a 
odmietneme to, a odmietneme to urobiť, alebo to počúvať, berieme na seba 
znamenie šelmy.  

No,  niekto  povedal,  „No,  bude  znamenie  šelmy;  jedného  dňa  to  príde.“ 
Dovoľte mi povedať; to už prišlo. Vidíte? Hneď ako Duch Svätý začne padať, 
znamenie šelmy prichádza.  

Vidíte,  máte  len  dve  veci: Jedna  z  nich  je,  prijať  To,  prijať  Pečať  Božiu; 
odmietnuť To, prijať znamenie šelmy. Odmietnuť Pečať Božiu znamená prijať 
znamenie  šelmy. Rozumie  tomu  každý?  Odmietnuť  Pečať  Božiu  znamená 
prijať znamenie šelmy, lebo Biblia povedala, že všetci, ktorí neboli zapečatení 
Pečaťou Božou, prijali znamenie šelmy.  

Keď znela trúba a všetci, ktorí chceli, mohli slobodne odísť, tí, ktorí neodišli,  
boli  označení.  Teraz,  vidíte,  znamenie  šelmy,  ak  o  tom  rozprávame  v 
budúcnosti, to je to, kedy sa to zamanifestuje, keď si uvedomíte, že to je to,  
čo  ste  už  urobili.  Vidíte?  A  tak  je  to  s  Duchom  Svätým;  to  má  byť 
zamanifestované, keď vidíme Pána Ježiša prichádzať v sláve, a cítime tú moc 
premeny,  a  vidíme mŕtvych,  ako vstávajú  z  hrobu,  a  vieme,  že  v  sekunde 
budeme  premenení  a  budeme  mať  telo,  ako  má  On.  To  bude 
zamanifestované. Potom vidieť tých, ktorí to odmietli, budú zanechaní dolu.  

JE TVOJ ŽIVOT HODNÝ EVANJELIA?, Jeff.IN, 30.06.1963., 0056-0064 

VIERA VNÚTORNÉHO ČLOVEKA

Ján vyjadril svoju vieru v to, čo mu Boh zjavil. Tak skutky svedčia o viere. Keď 
vás oni vidia, že sa správate ako uzdravení, potom budú vedieť, že máte vieru, 
že ste uzdravení.  

Čo hovorí svedectvo? Hovorí toto: „Ja to mám teraz, pretože som prijal Božie 
zasľúbenie. Ono teraz vo mne účinkuje. Pripravujem sa na to, že sa to stane."  
Vidíte? To je to, čo robia vaše skutky. Áno, skutočne!  

Tu, pred nedávnom, hneď po mojej poslednej ceste do Afriky; Bol som tam len 
na jar, ale tá cesta pred tým. Bolo tam malé dieťa, ktoré malo zdeformované 
chodidlá a jednu nohu malo kratšiu od druhej. Nikdy v živote nemalo topánky. 
Och, to bolo najstrašnejšie zdeformovanie.  A modlil  som sa ten večer za to 
dieťa, oni to pozorovali a videli ako sa stali tie veci, modlili sa za to dieťa. A na  
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druhý deň ráno som tam išiel a prechádzal som okolo obchodu s obuvou. A 
išiel som tam a tam bol ten muž a kupoval detské topánky. On tomu veril!  

Ako tento muž tu, ktorý uveril, že Boh mu dá to dieťa. Skutočne, on uveril, že 
to sa stane, pripravil sa na to. „Pripravujem sa." Hoci neboli viditeľné žiadne  
telesné výsledky, ale to ani trochu nezmenilo jeho postoj. On tomu veril, ako 
Abrahám: „všetko čo sa s tým nezhodovalo nazýval ako keby to tak nebolo." 
Tu to máte!  

Preto tedy, ak vám váš rozum hovorí ... Ó, tu je teraz ten osteň. Ak vám váš 
rozum hovorí,  že  toto je  pravda,  Boh uzdravuje nemoci,  vaša myseľ  môže 
svedčiť, že to je pravda, ale ak vo vašom srdci nie je tá pripravená pôda, viera, 
do ktorej to musí padnúť, aby sa to vyjadrilo, tak sa to nestane. Hoci veľa ...  
nezáleží  na  tom  ako  veľmi  to  tento  vonkajší  človek  môže  zdôvodňovať 
Písmom a hovoriť, že to je pravda, tým sa to ešte stále nestáva pravdou.  

Koľkí  si  beriete  tie  pásky?  Máte  moju  kázeň  pred  nedávnom,  "Pomazanci 
posledného  času"?  Verili  ste  tomu?  Vidíte?  Tam  je  povedané:  „Budú 
antikristovia. Antikristovia, ktorí by zviedli skoro aj vyvolených, keby to bolo 
možné." Môže to ... Nemôže, pretože to je nemožné, oni sú vyvolení. Vidíte? 
Dobre.  

Ale On povedal: „Tí pomazaní ..." Vidíte? Kristus znamená pomazaný, ale títo 
budú anti. Oni boli pomazaní, ale anti, vo svojom učení sú proti Kristovi. No,  
oni mohli robiť všetko čo mohli tí ostatní.  

No pamätajte, vy ste v okruhu troch, ale ste jednou osobou. Ako Otec, Syn a 
Duch  Svätý,  okruch  troch,  ale  jedna  osoba.  Tri  atribúty  toho  istého  Boha: 
otcovstvo ... Tri úrady ako: otcovstvo, synovstvo a Duch Svätý. A vy ste: telo,  
duch a duša.  

No, to vonkajšie telo má päť vchodov, na kontaktovanie sa so svojím zemským 
domovom: zrak, chuť, hmat, čuch a sluch. To vnútro, ktorým je duch, to má 
päť zmyslov: svedomie a láska a tak ďalej. Ale to vnútro toho, duša, má jednu 
vec. Tam vlastne žijete.  

Duch môže prísť sem na vonok a pomazať vás aby ste robili určitú vec a vy to 
robíte,  ale  to  neznamená,  že  ste  spasení. Zamyslite  sa  nad  tým.  Kajfáš 
prorokoval. Judáš vyháňal démonov. Vidíte? Duch ho pomazal. Dážď padá na 
spravodlivých a na nespravodlivých, burina sa môže radovať spolu s pšenicou. 
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Ale záleží na tom, čím je to v jadre. Rozumovo to tu môžete prijať a povedať: 
„Ó, skutočne, to vyzerá dobre. Verím tomu." To stále ešte nie je to.  Nie veru. 
A  duch  môže  skutočne  vydávať  o  tom  svedectvo,  a  stále  to  tak  nie  je. 
Pretože ak  tá  duša  nepochádza  od  Boha,  to  tu  vonku  môže  robiť  všetky 
napodobeniny, ale to nemôže byť skutočné. Môžete odohrávať uzdravenie, 
môžete pôsobiť dojmom, akoby ste to mali. Môžete sa správať akoby ste to 
prijali. Kresťania sa môžu správať akoby boli kresťanmi a správať sa tak a byť  
pri tom takí dobrí, ale to neznamená, že sú spasení. Je to presne tak. Vidíte? 
Duch  tam  môže  byť,  skutočný,  opravdový  Duch. Duch  Svätý  vás  môže 
pomazať, to stále neznamená, že ste spasení. To je tá vnútorná duša, ktorá 
nikdy  nezomiera,  ona  má  Večný  Život. To  bol  stále  Večný  Život.  Vidíte?  To 
pochádza od Boha, to ide ku Bohu, to je duša.  

SKUTKY SÚ VYJADRENOU VIEROU, Shreveport.LA, 26.11.1965, 0197-0206

PRESVEDČENÝ, KEĎ VIDÍŠ POTVRDENÉ SLOVO

V Izaiášovi 35 je napísané: "A bude tam hradská a cesta,  ktorá sa bude volať  
svätou cestou; neprejde po nej nečistý."  

Dnes  popoludní  som hovoril  jednému  z  diakonov,  keď sme sa rozprávali  o 
mostoch, ktoré siahajú z jednej strany na druhú, i o tom novom. Povedal som, 
Dnes je veľa mostov, ktoré sa rozpínajú ponad vodné toky i zálivy." A povedal  
som: "Ale je jeden, ktorý má veľké rozpätie, ktorý siaha zo zemi až do Chvály, 
nazýva sa, Kráľovskou cestou. Nečistý po nej neprejde." Je to tak. To je cesta, 
ktorú vybudoval Kristus, náš Pán, to je Most, ktorý sa rozpína z tejto zeme do 
inej Krajiny A nečistý po ňom neprejde.  

Peter, ten neučený človek ... stál blízko, keď videl to dokonale potvrdené Slovo 
na ten deň, ktoré Boh zasľúbil na ten deň, že tam povstane Niekto, kto bude 
Prorokom medzi nimi. A Šimonovi bolo ťažko, aby tomu uveril, pretože tam 
bolo  mnoho  takých,  ktorí  To  napodobovali.  Ale  keď  uvidel  to  opravdové, 
odhalené Slovo na  ten  vek  a  počul  Ho ako Sa  identifikoval,  on bol  úplne 
presvedčený Kto On je. A to bol on, ktorý povedal: "Pane, ku komu pôjdeme?" 
keď sa ho opýtal.  

Keď sa tie zástupy rozdelili, na veriacich, neveriacich a na takých čo sa robia 
veriacimi,  hneď  tam  v  tom  jednom  spoločenstve  ľudí  stáli  všetky  tie  tri  
skupiny; veriaci, takí čo sa robia, že sú veriaci a neveriaci.  Nachádzame ich tu 
hneď v tejto kapitole. A preto, že Ježiš povedal tie Slová, tak ako ich povedal, 
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to rozdelilo Jeho zhromaždenie. Ale to sa muselo stať.  

On bol veľký človek, dovtedy kým uzdravoval nemocných, ale keď prišlo ku 
Náuke a do proroctva, to oddelilo plevu od pšenice. Vidíte? Plevy sa len vinú 
okolo pšenici. Oni nie sú pšenicou. Nedajú sa použiť. Nič v nich nie je. Nie je v  
nich žiadny Život. Je to len šupka a ona nemôže zostať s pšenicou. A tak to 
musí byť ... Zrno je práve to o čom hovoríme, jadro pšeničného zrna.  

Všimnite si teraz, Peter bol presvedčený, že to bol Mesiáš. A tak, to čo hovorili  
všetci  ostatní  nevyvolávalo  u  neho  žiadnej  zmeny. To  čo  hovorili  kňazi, 
nevyvolávalo u neho žiadnej zmeny. šimon Peter sa nestaral o to čo hovorila 
cirkev. On bol presvedčený, sám v sebe.  

Ježiš mu povedal, raz keď sa ho opýtal: "Čo hovoria ľudia, že Kto som?"  

"A  niektorí  hovoria,  že  si  prorok  a  niektorí  hovoria,  že  si  jeden  z  dávnych 
prorokov, ktorý povstal  a, že si  Mojžiš,  alebo Eliáš,  alebo niekto iný." A On 
povedal: "A vás sa pýtam. Čo si vy myslíte?"  

A Peter povedal: "Ty si Kristus, Syn živého Boha."  

On povedal:  "Požehnaný si,  syn Jonášov; Šimon, syn Jonášov; pretože to ti 
vôbec  nezjavilo  telo  a  krv.  Nikdy  si  sa  to  nenaučil  z  nejakej  knihy,  alebo z 
nejakého vyznania, alebo z nejakého katechizmu. Zjavil ti to Môj Otec, ktorý je 
v Nebesiach." To je ozajstný veriaci; duchovné zjavenie Slova. Vidíte? A ... "Ty si  
šimon a na tej skale, tvojho zjavenia o tom, Kto Ja som, postavým Svoju Cirkev  
A brány pekelné ju nepremôžu." Vidíte? Nie divu, že Peter povedal: "Ku komu 
pôjdeme?" Ježiš sa otočil a povedal: "Vy tiež chcete odísť?"  

A oni povedali: "Pane, ku komu, kde by sme išli? Pretože, Ty jediný máš Slová 
Života. Ty si Ten jediný."  

Pretože, nie len, že On mal Slová Života, On bol tým Slovom Života. Vidíte, On 
bol Slovom života a Šimon to jasne poznal. A keď to poznal, to bolo to, čo ho 
držalo, pretože mu bolo zjavené, že On je to živé Slovo.  

Nuž,  to  je  ozajstný  veriaci,  keď  to  robí  Duch  Svätý.  Nie  taký,  koho  by 
presvedčil niekto iný, ani nie presvedčený ničím iným. Ale keď ti Duch Svätý 
zjavil samotné to Slovo a ty to Slovo jasne vidíš, potvrdené; potom Duch Boží 
prichádza a dostáva sa do toho veku, do Slova na ten vek a manifestuje to. 
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TRI DRUHY VERIACICH, Jeff.IN, 24.11.1963, 0049-0061 

NEHANBIŤ SA, ALE BYŤ ŽIVÝM SVEDECTVOM

Človek, ktorý raz prišiel do kontaktu s Bohom, ktorý je Slovom, a to Slovo sa  
mu stalo jasným a zamanifestovalo sa pred ním, ohľadne toho potom nieto 
žiadnej hanby. Nie ste v rozpakoch. Neprivádza ma to do rozpakov, povedať, 
že verím každému Božiemu Slovu. Neprivádza ma to do rozpakov, keď mi Pán 
povie, aby som niečo povedal, išiel a povedal niečo a urobil to. Neprivádza ma 
to do rozpakov povedať, že som bol naplnený Duchom Svätým. Neprivádza 
ma to do rozpakov, povedať, že som hovoril v iných jazykoch. Neprivádza ma 
to do rozpakov, povedať, že mi náš Pán ukázal videnia. Neprivádza ma to do 
rozpakov povedať, že On je ten istý včera, dnes i naveky.  

"Keď budete vedení pred vládcov a pred kráľov pre Moje Meno, nestarajte sa o  
to čo budete hovoriť, pretože vám to bude dané v tej hodine. Nie ste to vy, ktorý  
hovoríte, ale Môj Otec, ktorý prebýva vo vás. Ale ktokoľvek by sa hanbil za Mňa a  
za Moje Slovo, v tejto generácii, za toho sa budem hanbiť aj Ja pred Mojím Otcom  
a pred svätými Anjelmi." Bože, pomôž nám nehanbiť sa, ale nám pomôž byť 
živým svedectvom.  

Každý muž v Starom Zákone, keď prišli tí proroci, oni sa stávali živým Slovom. 
Oni  boli  tým Slovom. Ježiš  povedal,  že oni  boli  nazvaný bohmi,  a  oni  nimi 
boli. Pretože Slovo Božie prišlo ku nim. Oni hovorili: "To je TAK HOVORÍ PÁN." 
 

A  každý  učeník  Kristov,  ktorý  vo  vykúpení  prišiel  s  Ním  do  kontaktu,  a 
spasenie prišlo do jeho srdca, on má Boha. A aký druh života by sme mali žiť,  
a  ako  by  sme  mali  chodiť,  a  ako  by  sme  mali  rozprávať,  ak  sám  Boh  sa 
znázorňuje cez naše smrteľné telá? Kto by sa za to mohol hanbiť?  

Ak by som prišiel, v autorite policajta, tu v Jeffersonville na nejaké miesto, išiel  
by som dole ulicou, v plnej autorite, nehanbil by som sa toho mesta. Bol by 
som  časťou  toho  mesta.  Bol  by  som  policajtom,  časťou  mesta,  aby  som 
udržiaval  poriadok a  riadil  dopravu.  Ak by niekto prešiel  na červené svetlo, 
nehanbil by som sa mu povedať, že urobil zle, dal by som mu pokutu. To je 
moja povinnosť, pretože som platený od mesta. Živí ma mesto. Mám autoritu,  
ktorú mi dalo mesto. Bez ohľadu, či ten človek bol opitý, alebo čokoľvek by s  
ním bolo, oni ma podoprú. Ja zastávam svoje miesto, pretože som policajt a ...  
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Som tu ustanovený, alebo dosadený a je mi daná autorita, aby som toto robil. 
Očakáva sa od vás, že budete dbať na zákony a práva, a na všetko, a dozerať,  
či sa to správne vykonáva.  

Potom, ak som kresťan, a bol som naplnený tým Duchom, nesiem svedectvo 
zmŕtvychvstania  Ježiša  Krista,  že  On  je  ten  istý  včera  dnes  i 
naveky. Nedovolím žiadnemu diablovi,  ktorý sa vás snaží  sekírovať,  hovoriť: 
"Nerob toto a nerob tamto." Ty To len rob. Boh ti dal to ...  
Vidíte,  my  nemáme  moc.  Ten  policajt  nemá  moc,  aby  zastavil  nejaké 
auto. Ono má okolo ... niekedy tie motory majú tristo alebo štyristo konských 
síl, čo by on s tým mohol urobiť? Ale on má autoritu.  

A tak isto je to s cirkvou. My máme autoritu, skrze zmŕtvychvstanie Ježiša 
Krista a skrze Jeho zasľúbené Slovo, haleluja:  "Skutky ktoré Ja činím aj vy 
budete činiť; väčšie ako tie budete činiť, pretože Ja idem k Otcovi."  
Nehanbite  sa  za  Neho  v  tejto  generácii; hriešnej,  pomätenej,  poslednej 
generácii, ktorá kedy bude na zemi, táto hriešna, cudzoložná, plná všetkých 
bolestí  rozkladu.  Všetko,  všetko  čo  bolo slušné sa  stalo  neslušné.  Národná 
politika, špina! Národy sú rozlámané.  

HANBIŤ SA, Jeff.IN, 11.7.1965, 0215-0223

PODĽA  TVOJEJ  TÚŽBY  POZNÁŠ,  KTO  JE  NA  TRÓNE  TVOJHO 
SRDCA

Podľa svojej túžby môžeš poznať, kto je na tróne tvojho srdca.  Podľa toho, čo 
miluješ, to ukazuje ... Ty hovoríš: "No, ja si myslím, že tieto veci sú v poriadku, 
brat Branham." Dobre, pamätaj teraz, v tvojom srdci,  ty vieš čo tam je. Tak 
veru. Podľa toho čím sa kŕmi tvoja duša, po čom túži tvoja duša, a keď môžeš 
vidieť, čo ju uspokojuje - ak to nie je toto Slovo, potom je to niečo zlé. Pretože 
Duch Svätý žije jedine zo Slova. Vidíte?  

Chcem aby ste videli ďalšie veľké nebezpečenstvo, prv ako skončíme. Ak nie 
ste ... ak nie ste vinní žiadnej z týchto vecí, ktoré som spomenul, a ... To je,  
nebezpečenstvo zanedbať smäd.  Vidíte?  Vy  hovoríte:  "Ja  mám svätý  smäd, 
ale ... To sa mňa netýka, brat Branham, žeby som len išiel a vstupoval do cirkvi  
a tak ďalej. Ale ..." Vidíte, zanedbať smäd ... ak zanedbáte uspokojiť smäd po 
vode, alebo jesť, zomriete. A ak zanedbáte uspokojiť tú túžbu po Bohu, ktorá 
je vo vás, duchovne zomriete.  

Dožadujete sa prebudenia. Čakáte, aby vo vašom zbore nastalo prebudenie. 
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Dobre, to nie je ... to nie je prebudenie pre vás. Prebudenie má začať rovno vo 
vás, keď začínate túžiť po Bohu.Nikto ďalší  v zbore nemusí očakávať na to 
prebudenie. Ak to vypukne v tebe, vypukne to aj na iných miestach. Vidíte?  

Ale vidíte, vy zanedbávate tú túžbu ... Zanedbáte podojiť kravu, keď je ... keď 
má plné vemeno mlieka. A ak tú kravu necháte tak, ona sa zasuší. Presne tak. 
Ak zanedbáte smäd a nenapijete sa vody, poviete: "Ja už viac nebudem piť," 
zomriete. Ak zanedbáte jesť, zomriete. Tak ak zanedbáte dať Duchu Svätému 
Slovo  Božie,  zomriete. Vy  kresťania,  vy  baptisti,  metodisti,  presbyteriáni, 
letniční, zbory Božie, jednotári, vyznávači dvojice, vyznávači trojice, čokoľvek 
ste, vidíte - ja sa nestarám - pre mňa to nič neznamená. Myslím, že pre Boha to 
nič neznamená. Vidíte.  

Ty si individuálna osoba. Ty si jedinec. Do neba nikdy nepôjdete ako cirkev,  
ako denominácia. Do neba pôjdeš ako jedna, jednotlivá osoba, to je medzi 
tebou  a  Bohom.  To je  všetko.  Nezáleží  na  tom do akej  cirkvi  patríš.  A  ak 
zanedbáš čítať Bibliu,  a veriť  Biblii,  a  zanedbáš kŕmiť tým Ducha Svätého, 
zomrieš.  

TÚŽBA, Tucson.AZ, 19.9.1965, 0127-0131

V POZÍCII V DUCHU SVÄTOM

Všimli  ste si  potom Mojžiša, toho činiteľa veľkých zázrakov, ktorý previedol 
Izrael cez tú zem a priviedol ich hore do zasľúbenej zeme, ale on ich nepostavil  
do ich dedičstva? On im nedal ich dedičstvo, on ich viedol hore ku tej zemi, ale 
Jozue rozdelil tomu ľudu tú zem. Je to tak? A Kristus priviedol cirkev hore na 
miesto, kde bolo pre nich pripravené vlastníctvo, bolo im dané, len prekročiť  
Jordán,  ale  Duch  Svätý  je  Ten,  Ktorý  stavia  cirkev  do  poriadku,  Jozue 
dnešného dňa stavia cirkev do poriadku, dáva každému dary, miesta, pozíciu. 
A On je Hlas Boží, ktorý hovorí ku tomu vnútornému človeku, ktorého Kristus 
spasil;  Svätý  Duch.No,  rozumiete  toho  toľko?  Dostávame  sa  do  Knihy 
Efežanom. No, On tak isto, umiestňuje cirkev do pozície, tam kde oni patria. 
Jozue ich umiestnil do prirodzenej zeme. A teraz, Svätý Duch umiestňuje cirkev 
do pozície, do zeme, do pozície do ktorej oni patria, do ich dedičstva.  

Všetko v láske, celá tá vec je teraz zviazaná. Toto sa pokúšali mnoho krát učiť a 
niet pochýb, že to veľkí teológovia zasiahli omnoho hlbšie ako ja. Ale tá vec, 
ktorú  chcem  do  vás  dostať  je  toto:Človek,  ktorý  je  v  Kristovi  so  Svätým 
Duchom,  vie  znášať  človeka,  keď  sa  mýli,  je  dlho  zhovievajúci,  mierny, 
trpezlivý.  On  je  milý,  pokorný,  verný,  naplnený  Duchom,  nikdy  nie  je 
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negatívny, vždy pozitívny. On je odlišnou osobou.  

No,  pamätajte,  v  tejto  zasľúbenej  zemi,  to  neznamená,  že  ste  imúnni  voči 
chorobe, to neznamená, že ste imúnni voči problémom. Ale to hovorí toto (ó, 
nechajme toto vpadnúť hlboko);to hovorí toto: je to vaše. Len povstaňte a 
vezmite to. Vidíte? Keď to...  

A pamätajte,  jediný spôsob ako Izrael  stratil  nejakého muža bol,  keď sa do 
tábora  dostal  hriech.To  je  ten  jediný  spôsob  ako  by  sme  mohli  stratiť 
víťazstvo, keď sa hriech dostane do tábora, niečo je niekde nie v poriadku. 
Keď Achan ukradol ten zlatý jazyk a to babylonské rúcho, hriech bol v tábore a 
ten boj zlyhával.  

Dajte mi dnes večer cirkev bez škvrny, túto skupinu ľudí, dokonale, dokonale v 
zasľúbení Božom so Svätým Duchom, kráčajúcu v Duchu, vyzvem akúkoľvek 
nemoc  alebo  akékoľvek  postihnutie,  alebo  čokoľvek,  čo  tam  je,  každý  Joe 
Lewis ktorý je v krajine so všetkou jeho neverou a všetkých neveriacich ktorí  
sú,  aby  priniesli  akúkoľvek  chorobu  alebo  nemoc  do  týchto  dverí  a  oni 
odkráčajú  odtiaľto  dokonale  zdraví.  Tak  veru. Boh  dal  zasľúbenie,  jedine 
hriech nevery to môže zadržať. No, za chvíľu sa dostaneme ku tomu, čo je 
tento malý hriech, za chvíľu. 

ADOPCIA, 2.časť Zjavení synovia Boží, Jeff.IN, 18.5.1960, 19,24,33-35

VYTRHNUTIE JE NABLÍZKU

Tak aká je dnes ráno vaša povaha ... Ak pochybuješ o Božom Slove, budeš i 
tam pochybovať. Nestarám sa o to, aký si svätý, ako žiješ, a ako dobre žiješ, to  
ťa ani trochu nezmení keď zomrieš, len tvoje miesto bývania. A ak nemôžeš 
prijať celé Slovo Božie, tak ako je napísané, neprijmeš ho ani tam ; tak nemaj 
strach,  ty  tam  nebudeš. Ty  ho  musíš  prijať  v  jeho  plnosti,  v  moci  jeho 
potvrdenia a zjavenia čo to je; potom sa staneš jeho časťou.  To je len Jeho 
Slovo, ktoré On vzbudí, ako On vzbudil Svoje Slovo v to prvé Veľkonočné ráno.  
Len Jeho Slovo vystúpilo a tí, ktorí zomreli v Jeho Slove, veriac Jeho Slovu, a  
potvrdili Jeho Slovo.  

Všimnite si, to bolo pred 2700 rokmi. Všimnite si oni boli rozprášení, oni boli 
zaslepení,  a  teraz oni  boli  zhromaždení.  No,  to ďalšie je,  že oni  majú prijať 
život. (Izrael) 
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A pohania sú vyvolaní. Nevesta je pripravená. Vytrhnutie je nablízku. Môžeme 
si  to uvedomiť?Môžeme tomu skutočne veriť? Je  to nejaká historka,  ktorú 
nám niekto povedal? Je to pre nás mýt? Je to niečo, čo znie skutočne? Je to 
niečo, čo povrchne môžeme veriť? Alebo je to niečo, čo je v nás, čo je časťou 
nás, čo je pre nás viac, ako život? Aký postoj zastávame dnes ráno v tomto 
zhromaždení? Pamätajte to bude malé stádo, ktoré to prijme.  

Teraz v domovine čakajú na tie trúby. Teraz čakajú na odchod Nevesty, aby sa 
mohlo  vyplniť  Zjavenie  11.  Cirkevný  vek  skončil.  Pečate  boli  otvorené,  aby 
dokázali,  čo oni vynechali  v tom cirkevnom veku. A posolstvo bolo podané. 
Izrael je na scéne (Haleluja!), pripravení na Sviatok Trúb.  

Ó, vy ľudia v iných krajinách, kde budete počúvať túto pásku, či sa nemôžeš 
prebudiť, môj brat? Alebo ťa to zaslepuje? Vyhodíš to von a nazveš to falošným 
proroctvom, keď je to potvrdené rovno pred tebou skrze svet, skrze čas, skrze 
ľudí,  a  skrze  Ducha  Svätého,  ktorý  to  napísal.  Je  to  potvrdené  obojako 
prirodzene, duchovne, telesne. Všetko, čo On povedal je vyplnené a dokázané.  
 
Izrael vo svojej zemi; potiahol ich tam, zhromaždil ich tam, ako ovce. Vlci sa  
pustili  za  ním  a  zahnal  ich  naspäť  do  bezpečia  do  ich  vlastnej  zemi.  
Pamätajte, Izraelovi  bolo  zasľúbené,  že  bude  žehnaný  len  pokiaľ  bude  vo 
svojej zemi. Boh nežehná Izrael pomimo tej zemi. Abrahám vyšiel z tej zemi, 
bol odsúdený. Každý kto opúšťa tú zem je odsúdený. Boh môže žehnať Izrael 
len keď on zostáva vo svojej domovine. A on je tam teraz ako národ. A cirkev 
je vyvolaná. On čaká len na vytrhnutie Nevesty, aby bola vzatá.  

Pečate sú otvorené. Je nám to zjavené. Vidíme čo oni vynechali. Vy ktorí chcete 
diskutovať a dohadovať sa ohľadne semena hada, a vodného krstu, a tak ďalej,  
ste slepí  a  neviete  o  tom.  Boh tohoto sveta vás  na  to  oslepil,  a  vy  o  tom 
neviete. (Nie divu, že som mal taký čas dnes ráno bojujúc proti tým nátlakom.) 

POZNAJ SVOJ DEŇ A JEHO POSOLSTVO, Jeff.IN, 26.07.1964, 0071-0076

JEDINE DUCH SVÄTÝ ŤA MÔŽE UMIESTNIŤ

Všimli  ste si  potom Mojžiša,  toho činiteľa veľkých zázrakov, ktorý previedol 
Izrael cez tú zem a priviedol ich hore do zasľúbenej zeme, ale on ich nepostavil  
do ich dedičstva? On im nedal ich dedičstvo, on ich viedol hore ku tej zemi, ale 
Jozue rozdelil tomu ľudu tú zem. Je to tak? A Kristus priviedol cirkev hore na 
miesto, kde bolo pre nich pripravené vlastníctvo, bolo im dané, len prekročiť  
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Jordán,  ale  Duch  Svätý  je  Ten,  Ktorý  stavia  cirkev  do  poriadku,  Jozue 
dnešného dňa stavia cirkev do poriadku, dáva každému dary, miesta, pozíciu. 
A On je Hlas Boží, ktorý hovorí ku tomu vnútornému človeku, ktorého Kristus 
spasil;  Svätý  Duch.No,  rozumiete  toho  toľko?  Dostávame  sa  do  Knihy 
Efežanom. No, On tak isto, umiestňuje cirkev do pozície, tam kde oni patria. 
Jozue  ich  umiestnil  do  prirodzenej  zeme.  A  teraz, Svätý  Duch  umiestňuje 
cirkev do pozície, do zeme, do pozície do ktorej oni patria, do ich dedičstva. 

ADOPCIA, 2.časť Zjavení synovia Boží, Jeff.IN, 18.5.1960, par.0019

DOKONALÉ USKUTOČNENIE

“Toto  hovorí  ten  pravý.”  No,  toto  slovo  ‘pravý’  je  úžasne  nádherné  slovo. 
Neznamená  to  pravosť  len  v  tom  zmysle,  že  je  to  opak  falošného. 
Vyjadruje Dokonalé  Uskutočnenie  nejakej  myšlienky  v  porovnaní  s  jej 
Čiastočným Uskutočnením. Napríklad si spomíname, že Ježiš povedal v Jánovi 
6:32: “...nie Mojžiš vám dal chlieb z neba, ale môj Otec vám dáva chlieb z neba, 
ten pravdivý.” Ján 15:1:  “Ja som ten pravý vinič.” Židom 9:24: “Lebo Kristus 
nevošiel  do svätyne,  učinenej  rukou,  protiobrazu to pravej,  ale  do samého 
neba ukázať sa teraz tvári Božej za nás.” 1. Jána 2:8: “... že tma ta ide a pravé 
svetlo už svieti.”  
Keďže toto slovo skutočne vyjadruje Dokonalé Uskutočnenie v protiklade s 
myšlienkou Čiastočného Uskutočnenia,  ako je  v  týchto  veršoch ilustrované, 
môžeme teraz porozumieť tak ako nikdy predtým, ako skutočnosť kontrastuje 
s typom a podstata s tieňom. Vezmite teraz príklad manny z neba. Boh poslal 
Izraelu  anjelský  chlieb  z  neba.  Ale ten  chlieb  neuspokojil. Bol  dobrý  len  na 
jeden deň. Tí, ktorí ho jedli, boli nasledujúceho dňa opäť hladní. Ak ho nechali 
ležať,  skazil  sa.  Ale Ježiš  je  PRAVÝ chlieb  z  neba,  ktorého  bola  manna  len 
typom. A ak ktokoľvek je z toho CHLEBA, ktorý prišiel z neba, nebude už nikdy 
viacej lačnieť. Nepotrebuje sa vrátiť a opäť jesť. V okamihu, kedy mal na ňom 
účasť, mal večný život. Tu bola skutočne REALITA. Nie je už viac potrebný tieň. 
Nie je potrebné žiadne čiastočné spasenie. Je tu ÚPLNOSŤ toho. Tak, ako Ježiš 
nie je časťou Boha; On JE Boh.  

Nikto by nemohol poprieť, že Izrael mal svetlo. Oni boli jediným ľudom, ktorý  
mal  svetlo ako národ. Bolo to,  ako keď v Egypte bola taká tma, že ju bolo 
možné  cítiť.  Ale  v  domovoch  Izraelitov  bolo  svetlo.  Ale  teraz  prišlo  pravé 
svetlo. Svetlo sveta je Ježiš. Mojžiš a proroci priniesli svetlo prostredníctvom 
Písma, ktoré sa vzťahovalo na Mesiáša. Tak mal Izrael svetlo. Ale teraz prišlo 
Naplnenie toho svetla, a to, čo bolo len žiariacim Slovom, sa teraz prelomilo 
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do Jasnosti  Božej,  manifestovanej  medzi  Jeho ľudom. Zatiaľ  čo ohnivý stĺp 
dával svetlo v noci, a to bolo nádherné, teraz boli život a svetlo prejavené v 
plnosti Božstva telesne.  

7 CV.08.K / POZDRAV, n, 7.V-081, 0867-0869 

NEBO JE SKUTOČNÉ MIESTO

Neverím,  že  by  tu  nejaká  osoba  bola  len  náhodou.  Predstavte  si  len,  keď 
prichádzate  na  svet,  všetko  muselo  byť  pre  vás  dopredu  pripravené. 
Nemôžem  pochopiť,  že ako  by sme si  mohli  myslieť,  že Boh,  ktorý  mohol 
pripraviť  pre  nás  všetky  tieto  dobré  veci,  by  ne  ...  či  by  sme  mu  nemohli 
dôverovať, že keď nás priviedol do tohoto chaosu, v ktorom sme teraz a tu 
pripravil pre nás tie dobré veci života, o čo viacej mu môžeme dôverovať, že 
pripraví  veci,  ktoré  majú  prísť,  večné  veci.  Hovorím,  že  to  vyzerá  veľmi  
zvláštne.  
A  ja  si  nemyslím,  že nebo je  miesto,  o  ktorom mi  matka zvykla  rozprávať. 
Verím, že cirkev z toho vyrástla.  Myslieť si,  bývalo to tak ...  Pred sto alebo 
dvesto rokmi, myslím, že tí ľudia vtedy si mysleli, že každý kto zomrel odišiel 
hore do neba a má harfu a sedia tam na oblakoch a hrajú na harfe. No, oni 
vedeli že existuje miesto, ktoré sa nazýva nebo, ale oni ... Ak by to tak bolo, 
všetci  hudobníci  by na nás  mali.  Vidíte? Ale to nie je také miesto.  To nie  je  
vôbec hranie na harfách. Neverím, že by to Biblia učila. Ale to bola predstava, 
ktorú ľudia mali predtým ako prišla do existencie plnosť Slova alebo predtým, 
ako bolo otvorených sedem pečatí,  čo  je  zasľúbené pre nás  v  tomto veku. 
Potom to rozumieme. Verím, že nebo je skutočné miesto, tak isto ako toto je 
skutočné miesto (vidíte?), lebo Boh začal s nami v našom duchovnom vzraste 
na tomto mieste. A verím, že nebo je miesto tak isto skutočné ako toto, kde 
nesedíme tam hore celú večnosť a nesedíme len na oblaku. Nebrnkáme na 
harfe celú ... po celý čas od teraz, ale ideme na skutočné miesto, kde budeme 
niečo robiť, kde budeme žiť. Budeme pracovať; budeme sa radovať; budeme 
žiť; pôjdeme do života, do skutočného večného života. Pôjdeme do neba, do 
rája. Tak ako Adam a Eva pracovali a žili a jedli a radovali sa v záhrade Eden, 
predtým ako prišiel hriech, my sme na ceste znovu rovno naspäť tam. Je to 
tak! Rovno naspäť. Prvý Adam skrze hriech nás stade odviedol; druhý Adam 
skrze spravodlivosť nás privádza znovu naspäť - ospravedlňuje nás a privádza 
nás naspäť.  

VECI, KTORÉ SA MAJÚ STAŤ, Rialto.CA, 5.12.1965, 0041-0042 
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LEN JEDNA VEC, KTORÁ NEMÔŽE BYŤ NAPODOBENÁ

Mojou témou dnes večer je "Ísť von za tábor." Je to taká malá téma, trochu 
divná. Ale viete, obvykle nachádzame Boha v divných veciach. Svet sa stáva 
takým usadeným na zvyklých veciach, až všetko, čo je pomimo toho bežného 
trendu,  je  divné. Ako  som  tu  v  Modlitebni  pred  pár  dňami  kázal  na  tému 
"Čudák."  Farmár  je  čudákom  pre  biznismena,  biznismen  je  čudákom  pre 
farmára,  Kresťan  je  čudákom  pre  neveriaceho  a  tak  ďalej. Musíte  byť  pre 
niekoho bláznom. Tak všetko neobvyklé, to vás robí tak trochu bláznom pre 
ten bežný trend. A preto Boží ľudia a Jeho proroci a Jeho poslovia počas tých  
vekov, ktorí niesli Jeho posolstvo zo Slova boli považovaní za bláznov pre ten 
vonkajší svet. Noe bol bláznom pre ten veľký intelektuálny svet ku ktorému 
kázal. Noe... [Mojžiš] bol určite bláznom pre faraóna, keď mal svoje nohy na 
tróne a potom to opustil kvôli  skupinu miesičov blata, ako si  to oni mysleli.  
Ježiš bol pre ľudí bláznom. A všetci ostatní, ktorí pracovali a žili pre Boha boli  
považovaní za bláznov. Oni museli vyjsť von za ten tábor, ktorí tam mali.  

Stále viac a viac som presvedčený, že ľudia sa nedostávajú do Krista.  No, ja 
som  tu,  aby  som  sa  snažil  pomôcť  akokoľvek  viem  a  vypovedať  svoje 
vyhlásenia tak jasne, ako len viem. Strpte to prosím so mnou. Ako sa dívam a 
kážem po celom národe a sledujem ľudí, som plne presvedčený, že ľudia sa 
nedostávajú  do  Krista.  A  verím,  že to  je  nepriateľ,  ktorý  tam  hodil  túto 
prekážku, lebo... Dôvod, prečo to verím je ten, že On nie je tým objektom, na 
ktorý sú oni  smerovaní. Oni  sú  smerovaní  buď do nejakej  dogmy alebo do 
nejakej náuky, alebo do večierkov, alebo prežití, alebo do senzácie, alebo do 
niečoho takého, namiesto toho, aby boli smerovaní do Krista, Slova. To je to,  
prečo si myslím, že ľudia kladú odpočinutie svojho večného určenia na nejakú 
dogmu alebo senzáciu, ako niektorí hovoria, "Tancoval som v Duchu," alebo 
"Hovoril som v jazykoch," "Cítil som ako mnou prechádzal oheň." A či viete, že  
všetky  tieto  veci  môžu  byť  napodobené  diablom? Je  len  jedna  vec,  ktorá 
nemôže byť napodobená, a to je Slovo.  

ÍSŤ VON ZA TÁBOR, Jeff.IN, v19.7.1964, 0030

SPASENIE JE JEŽIŠ SÁM

Izrael zvykol prinášať červenú jalovicu a obetovať ju na oltári na odpustenie 
hriechov. Hriechy vinníka boli na jeden rok prikryté. Ale to prikrytie nemohlo 
odňať  žiadosť  po  hriechu.  Nebola  to  dokonalá  obeť.  Bol  to  tieň,  až  kým 
neprišla  skutočnosť.  Tak  každý  rok  človek  musel  obetovať  a  každý  rok 
prichádzal späť, lebo mal stále tú istú žiadosť po hriechu. Život zvieraťa odčinil  



48

jeho hriech, ale keďže to bola krv zvieraťa, ktorá bola vyliata, a život zvieraťa, 
ktorý bol daný, nemohlo to prejsť späť na človeka. Ak by mohlo prejsť, stále by  
to nebolo nič platné. Ale keď bol Kristus, tá dokonalá náhrada, vydaný a Jeho 
Krv vyliata, potom ten život, ktorý bol v Kristovi, prešiel späť na kajúceho 
hriešnika. A keďže ten život bol dokonalým životom Kristovým, bezhriešnym 
a spravodlivým, potom mohol ten vinník odísť slobodný, lebo už viac nemal  
žiadosť po hriechu. Život Ježiša prešiel späť na neho.  To je to, čo znamená 
Rimanom 8:2:“Lebo zákon Ducha života v Kristu Ježišovi ma oslobodil od zákona  
hriechu a smrti.”  

Ale tí Židia tam v čase Ježiša nechceli prijať tú obeť. Krv býkov a kozlov nerobí 
nič dokonalým. Kedysi to bola metóda, ktorú Boh zaviedol. Ale teraz Kristus  
zjavený  v  tele  preliatím  Svojej  vlastnej  krvi  odstránil  hriech,  a  tou obeťou 
Samého Seba nás učinil  dokonalými. Židia by to neprijali.  Ale čo Filadelfský 
vek, áno, a tie ostatné veky takisto? Naozaj prijali tú skutočnosť v Kristovi? Nie 
veru. Dokonca, hoci Luther priniesol pravdu ospravedlnenia, Rímska cirkev a jej 
východný doplnok, pravoslávna cirkev, sa stále držia skutkov. Skutky sú dobré, 
ale nespasia vás. Nerobia vás dokonalými. Je to Kristus alebo zahynúť. A nie 
je to dokonca ani Kristus A skutky. Je to Kristus Sám. Tento vek začal obdobie 
arminianizmu, ktoré neverí v Krista ako REALITU. Nespieva, “Nič okrem Krvi,” 
lebo spieva, “Nič okrem krvi A môjho vlastného správania.” No, verím v dobré 
správanie. Ak ste spasení, budete konať spravodlivo. Už sme cez to prešli. Ale 
dovoľte  mi  povedať  vám,  že spasenie  NIE  JE  Ježiš  PLUS.  Je  to  Ježiš  SÁM. 
SPASENIE JE OD PÁNA. Od začiatku až do konca je to všetko BOH. Nech je 
Jeho život vo mne. Nech je to Jeho Krv, ktorá ma očisťuje. Nech je to Jeho  
Duch, ktorý ma napĺňa. Nech je Jeho Slovo v mojom srdci a ústach. Nech sú to 
Jeho sinavice, ktoré ma uzdravujú. Nech je to Ježiš a Ježiš Sám. Nie mojimi  
skutkami spravodlivosti, ktoré som urobil. Nie veru. Kristus je mojím životom. 
Amen.  
Cítim, že by som mohol ohľadom týchto právd pokračovať ďalej  a ďalej,  ale 
dám vám ešte jednu myšlienku. Je to o tej nádhernej piesni, ktorú napísal A. B. 
Simpson. 

             “Kedysi to bolo požehnanie, 
teraz je to Pán. 
Kedysi to bol pocit, 
teraz je to Jeho Slovo. 
Kedysi som chcel Jeho Dar, 
teraz Darcu Samého. 
Kedysi som hľadal uzdravenie, 



49

teraz Jeho Samého. 
Všetko vo všetkom naveky, 
Ježišovi budem spievať. 
Všetko v Ježišovi 
a Ježiš všetko.” 

V  tomto  živote  nie  je  nič  takého,  akokoľvek  uspokojujúce  by  to  bolo, 
akokoľvek dobré a príjemné by to bolo; ale sumu všetkej dokonalosti nájdete 
v Kristovi. Pomimo Neho sa všetko stráca v bezvýznamnosti.  
 

7 CV.08.K / POZDRAV, n, 7.V-081, 0870-0873 

VECI, KTORÉ MU PRINÁŠAME...

No, všimli ste si že títo mudrci, veľkí ľudia, boli tam v Babylone a videli Jeho 
hviezdu, on povedal: "Videli sme Jeho hviezdu na východe a prišli sme sa Mu 
pokloniť." Oni prišli z východu, kde videli tú hviezdu, a išli na západ. Pretože 
India ... Palestína je na západ, severozápad. A oni prišli rovno, popri rieke Tigris 
a  prešli  cez  tie  pláne  rovno  tam,  prišli  do  Betlehema,  kde  našli  to  dieťa.  
Pamätajte Jozef a oni z tade neodišli; oni odišli rovno do Nazaretu a priniesli to 
dieťa, rovno tam.  

No, vidíme tu, že oni priniesli ... Títo mužovia, oni boli astronómami a študovali 
hviezdy, a keď videli tieto tajomné nebeské svetlá, ktoré sa tam zjavili, vedeli 
že niečo sa má stať, že sa má narodiť Mesiáš, Vládca neba i zeme. A oni prišli a  
vedeli,  že  Božskosť  bude  vložená,  že  bude  prebývať  v  ľudskej  bytosti; 
pretože,  keď  vám  ukážem  ich  svedectvo,  ...  Viete,  váš  život  hovorí  oveľa 
hlasnejšie, ako vaše slová, tak že bez ohľadu na to čo hovoríte, ľudia vedia čo 
ste, podľa toho čo ste.  

A pozorujte týchto ľudí,  týchto mudrcov [= múdri  muži],  oni Mu priniesli  ...  
Všimnite si, dary, ktoré Mu oni priniesli, jasne ukazujú, čo si oni mysleli, že kto 
On  je.  Oni  Mu  priniesli  zlato,  kadivo  a  myrhu.  A  teraz  pozorujte  čo  tieto 
symboly ... o tom chcem teraz hovoriť, čo tieto symboly znamenajú. A zapísal 
som si tu niektoré miesta Písma, ktoré budeme za chvíľu ku tomu čítať, ak Pán 
dá. No: zlato a kadivo a myrha.  

No, zlato v Biblii ... Ako presne to pasuje na Krista, pretože zlato symbolizuje 
Božskosť. Zlato predstavuje "Boha". Za chvíľu sa ku tomu dostaneme. Kadivo 
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predstavuje "službu". A myrha predstavuje "smrť." Boh, Božskosť, v službe 
na smrť. A to je to čo On bol. Presne tie veci, ktoré oni priniesli jasne ukázali, 
čo si oni mysleli, že kto On je.  

A ja dnes toto hovorím pre nás: "Veci, ktoré Mu my prinášame jasne ukazujú, 
akú  máme  o  Ñom  predstavu."  Rozumiete  čo  chcem  povedať?  Vidíte?  Ak 
vy  ... Ak  Tomu  veríte  z  celého  svojho  srdca,  každému  Slovu,  bude  sa  to 
prejavovať tým, že budete Tomu dávať všetko čo máte. Vidíte? Ale ak veríte, 
že to je dobré miesto na stýkanie sa s  lepšími  ľuďmi, okolo zboru a takéto 
niečo, to je presne to čo dávate (len niekoľko hodín spoločnosti s niekým v  
zhromaždení,  či  niečo  také).  Ale  ak  tomu  skutočne  veríte  z  celého  svojho 
srdca,  potom  Tomu  dáte  všetko,  čo  je  vo  vás.  Vidíte? A  to  potvrdzuje,  že 
skutočne veríte Posolstvu, že veríte, že je to Pravda.  

Veľa ľudí hovorí: "Ja potadeto tomu môžem veriť. Ja to takto môžem veriť." 
Učeníci ... Zdá sa mi, že posledne som to tu hovoril: "Veriaci, ľudia pretvarujúci 
sa za veriacich a neveriaci." Či nie? Nehovoril som tu o tom? Vidíte? A každá  
osoba si hľadá svoju kategóriu. Vidíte? Prídu na miesto, kde môžu toľkoto z 
toho prijať, a to ostatné nemôžu.  

No, ako pasovali  tieto dary ku Kristovej  ceste na zemi, ku dieťaťu, ktoré sa 
narodilo  tu  na  zemi. A  tieto  dary,  ktoré  Mu  priniesli  títo  mudrci,  pasovali 
presne ku Jeho povereniu, ktoré mal od Boha, a ku Jeho ceste na zemi.  

VHODNÉ DARY ALEBO BOŽIE DARY STÁLE NÁJDU SVOJE MIESTO, Jeff.IN,  
22.12.1963, 0049-0055 

KĽÚČ DÁVIDOV

“Ktorý má kľúč Dávidov.” (Zj.3:7) Táto nádherná veta vyplýva a pochádza z 
predchádzajúcej  vety,  “Ten  pravdivý”  -  Kristus, Dokonalé  Uskutočnenie  v 
protiklade s Čiastočným Uskutočnením. Tu to je. Mojžiš bol prorok Boží, ale 
Ježiš  (podobný Mojžišovi)  bol  TEN Prorok  Boží.  Dávid  (muž  podľa samého 
Božieho srdca) bol kráľom Izraela, ale Ježiš je Väčší Dávid, Kráľ kráľov a Pán 
pánov,  Boh,  Sám  Boh.  Dávid  sa  narodil  z  pokolenia  Júdu,  z  ktorého 
nepochádzali  žiadni  kňazi,  a  predsa  jedol  chleby  predloženia,  ktoré  boli 
rezervované pre kňazov. Bol veľkým bojovníkom, ktorý premáhal nepriateľa, 
upevňoval národ, ako kráľ sedel na tróne. Bol prorok. Bol nádherným typom 
na Krista. No v Izaiášovi 22:22 sa hovorí, “A dám kľúč domu Dávidovho na jeho 
plece,  takže keď otvorí,  nikto nezavrie,  a keď zavrie,  nikto neotvorí.” Duch 
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používa tento starozákonný odkaz ohľadom Pána Ježiša Krista a Jeho služby v 
cirkvi. To, čo kľúč Dávidov v tom čase znamenal, je iba tieň toho, čo je teraz 
naplnené v Ježišovi stojacom uprostred svietnikov. Ide tu o nášho Pána PO 
Jeho  vzkriesení  a  nie  o  Jeho  pozemskú  púť. Ale  čo  znamená  tento  kľúč? 
Odpoveď leží v POZÍCII kľúča. NIE JE v Jeho ruke. Nenesie ho na Svojom krku.  
Nie je v rukách iných mužov, inak by ten verš nemohol hovoriť, že JEDINE ON 
MÁ VYUŽITIE TOHO KĽÚČA, LEBO ON JEDINÝ OTVÁRA A ZATVÁRA A ŽIADEN 
ČLOVEK nemá to právo, jedine Ježiš Sám. Nie je to tak? Ale kde je ten kľúč? JE 
NA JEHO PLECI.  Ale čo má s  tým PLECE spoločné?  Čítajte Izaiáša 9:6:  “...a 
kniežatstvo  bude na  jeho  pleci...”  Ale  čo  toto  znamená?  Odpoveď  je  toto. 
Fráza “kniežatstvo bude na jeho pleci” pochádza zo svadobného obradu na 
Východe. Keď  bola  nevesta  odovzdávaná  ženíchovi,  sňala  si  svoj  závoj  a 
položila  ho  na  ženíchove  plecia,  čím  dosvedčovala,  že  je  nielen  pod  jeho 
panstvom, že mu predala svoje práva, že on je hlavou, ale tiež, že on nesie 
zodpovednosť a starosť, a že ON A ON SÁM - NIKTO INÝ - ŽIADEN INÝ MUŽ - 
ŽIADNA  INÁ  MOC  -  NEMÁ  ŽIADNE  PRÁVO  ANI  ZODPOVEDNOSŤ. A  to, 
milovaní,  je  ten  KĽÚČ  Dávidov. Boh,  súc  Zvrchovaným,  presne  predzvedel 
Božským rozhodnutím,  kto bude v  Jeho  neveste.  On  ju  vybral.  Ona  si  Ho  
nevybrala. On ju zavolal. Ona neprišla sama od seba. On za ňu zomrel. On ju 
umyl vo Svojej vlastnej Krvi. On za ňu zaplatil cenu. Ona patrí Jemu a jedine  
Jemu. Je Mu úplne odovzdaná a On prijíma ten záväzok. On je jej Hlavou, lebo 
Kristus je Hlavou Svojej cirkvi. Tak, ako Sára nazývala Abraháma pánom, tak je 
aj nevesta šťastná, že On je jej Pánom. On hovorí a ona počúva, lebo je to pre 
ňu potešením.  

Či ale ľudia dbali na túto pravdu? Či si vážili Jeho Osobu, ktorý jediný má plnú  
zvrchovanú autoritu nad Svojou cirkvou? Hovorím, “NIE.” Lebo v každom veku 
bola  cirkev  riadená  nejakou  hierarchiou,  kňazstvom,  apoštolskou 
postupnosťou, zatvárajúc dvere milosrdenstva a milosti,  pred kým chceli,  a 
namiesto  toho,  aby  si  osvojili  lásku  a  zodpovednosť  cirkvi,  so  zištnou 
žiadosťou ju okrádali  a  ničili.  Kňazstvo žilo  v  prepychu,  zatiaľ  čo chudobná 
cirkev sa živila šupkami zneužívania.  V žiadnom veku to nebolo inak.  Každý 
zviazal sám seba s organizáciou a ustanovil vládu nad ľuďmi a cirkev podriadil  
tej  vláde.  Keď  sa  ľud  odvážil  vzbúriť  sa,  bol  brutálne  potlačený  alebo 
vyhostený.  Každá  denominácia  má  toho  istého  ducha.  Každá  denominácia 
prisahá, že má kľúč k vláde nad cirkvou.Každá denominácia si činí nárok, že 
otvára dvere. Ale to nie je pravda. Je to Ježiš a jedine Ježiš. On stavia údy do 
Tela. On ich obdaruje ich službami. On jej dáva k dispozícii dary. Stará sa o ňu 
a vedie ju. Ona je Jeho výhradným vlastníctvom a On nemá nikoho iného, iba 
ju.  
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Ako ďaleko od reality je tento cirkevný vek, v ktorom žijeme. A jedného dňa 
čoskoro  títo  ľudia,  ktorí  ešte  teraz  majú  v  úmysle  hovoriť  za  cirkev,  budú 
povstávať  v  ekumenickom hnutí,  aby  umiestnili  žijúceho antikrista  za  hlavu 
svojej  organizácie,  ktorá  zosadzuje  Pána,  a  my  Ho  (Krista)  nájdeme  mimo 
cirkvi, ako hovorí, “Hľa, stojím pri dveriach a klepem. Keby niekto počul môj 
hlas a otvoril by dvere, vojdem k nemu a budem večerať s ním a on so mnou.” 
Zjavenie 3:20.  

Dovoľte mi však povedať toto. Náš Pán nie je porazený. Ľudia si robia nárok, 
že otvárajú dvere Bohu, a že tie dvere zatvárajú, ale oni sú klamári. Všetci,  
ktorých Mu Otec dal, prídu k Nemu, a ten, kto k Nemu prichádza, v žiadnom 
prípade nebude vyhnaný. On nestratí  ŽIADNEHO z nich. Ján 6:37-39.  A keď 
vojde ten posledný vyvolený úd do tela Kristovho, potom sa zjaví náš Pán. 

7 CV.08.K / POZDRAV, n, 7.V-081, 0874-0877 

MOC VIERY

To je moc, ktorá je dnes v cirkvi, ale ona je ovládaná zákonom. A ten zákon, to 
nie  je  dodržiavanie  hromady  prikázaní.  To  je  zákon  viery. Ježiš  povedal: 
"Všetko je možné tým, ktorí veria." A ak môžete veriť tomu, do čohokoľvek 
bude Boh viesť vašu dušu, aby ste tomu verili, je to vaše. Každé miesto na 
ktoré vierou môžete položiť svoju nohu, vám Boh dáva. Amen! Je to vaše,  
zoberte si to, ak môžete nájsť jen kľúč ku tomuto zákonu viery, ten vám to 
otvorí. Rozumiete čo chcem povedať? Táto moc je ovládaná ... Keď si syn Boží, 
dcéra Božia, to ťa nikdy neopúšťa. To je po celý čas s tebou. Ale, tvoja viera 
odstupuje od toho, ale to tam stále je. Haleluja!  

Keď si spasený, Boh ti  dáva vieru, aby si  sa pozdvihol zo špiny zeme. Tvoja 
viera víťazí nad vecami tohoto sveta. Čo je tvoja viera? Tvoja viera v ten skutok, 
ktorý  Boh  v  tebe  vykonal,  aby  ťa  urobil  synom  Božím.  Prestávaš  klamať,  
prestávaš kradnúť, prestávaš piť, pretože tvoja viera ťa dvíha ponad to. Amen. 
Ak to nerobíš, nemáš žiadnu vieru. "A skrze vieru ste spasení a to z milosti."  

Koľko prejavíte viery, toľko môžete mať moci, pretože vo vás prebýva moc, 
stvoriť nebesia i zem. Boh prebýva vo vás, vy ste synovia a dcéry Božie. Amen. 
Tu to máte. Ale, to je vaša viera. Ježiš povedal: "Nech sa ti stane podľa tvojej 
viery. Ak  môžeš  veriť,  všetko  je  možné. Amen,  vám  hovorím,  ak  poviete 
tomuto vrchu: ´Pohni sa´ a nebudete pochybovať ale budete veriť tomu čo ste 
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povedali ..."  

Potom akými ľuďmi máme byť, majúc vieru v tohoto veľkého vykupujúceho 
Krista, ktorý žije v nás, v túto udrenú skalu, ktorá nikdy neopúšťa cirkev? "Ja 
som stále s vami, až do konca sveta." Večná prítomnosť toho veľkého gejzíru 
spasenia a moci, ktorá vytiekla z Golgoty do cirkvi;večná prítomnosť živého 
Boha, veľká tečúca, udrená skala, ktorá ide s nami na našej ceste. 

STÁLE PRÍTOMNÁ VODA ZO SKALY, Jeff.IN, r23.7.1961, 0151-0154

NASLEDOVAŤ TO, ČO BOH PRED TEBA POLOŽIL

A ktorýmže prisahal, že nevojdú do jeho odpočinku, ... (to je  
to ku čomu dnes večer prichádzame) ... do jeho odpočinku,  
ak nie tým, ktorí neposlúchali. [po anglicky - ktorí neverili -  
poznámka tl.] a vidíme, že nemohli vojsť pre neveru.

No, čo je hriech? Nevera (neveriť)! Boh prišiel ku ním v Ohnivom Stĺpe, poslal  
im proroka a pomazal ho, dal mu znamenia aby ich robil pred ľuďmi, a potom 
ten Ohnivý Stĺp pomocou proroka, ich vyviedol von. Každá okolnosť do ktorej 
prišli, oni začali šomrať a hovoriť každú drobnú chybu, ktorú našli na Mojžišovi, 
začali  sa  hádať s  Mojžišom a ohovárať  ho.  A Bohu sa to  nepáčilo,  pretože  
povedal, že hrešili.  
Oni mali počúvať. Ale namiesto toho počúvali dohady: „Ako sa to môže stať? 
Ako sa toto môže stať?“ Ak je on Boh, všetko je možné! A On bude robiť, aby  
všetko spolu pôsobilo na dobré tým, ktorí Ho milujú.  
Prichádzame tu ku veľkému štúdiu,  a to je -  odpočinok, sabat.  No,  oni  boli  
pútnikmi  na  svojej  ceste.  Vidíte,  oni  boli  dole  v  Egypte  štyristo  rokov  a  v  
otroctve.  A  teraz  boli  vyvedení  von  skrze  zázraky  Božie,  podľa  Jeho 
zasľúbenia. A boli na ceste do zasľúbenej zeme. A tu sa medzi nimi zjavuje to  
nadprirodzené Svetlo a začalo ich viesť.  
No,  niektorí  z  nich povedali:  "No,  pozrite sa,  kto je  tento Mojžiš?"  "Kto ťa 
urobil vládcom nad nami?" "Či nie si jeden z nás?" "Kto ťa tu ustanovil, aby si  
nám bol vedúci?" "Ty si myslíš, že vieš viacej ako náš pastor?" "Ty si myslíš, že 
vieš viacej ako náš kňaz?" "Ty si myslíš, že si chytrejší ako sú dnes naši nábožní 
muži?" To s tým nemalo nič spoločné. To bol Boh v tom Ohnivom Stĺpe, ktorý  
potvrdzoval, že to bol On, ktorý ich viedol. Na tom vôbec nezáležalo, kto bol  
chytrejší a kto nebol. Išlo o to, aby nasledovali to, čo Boh pred nich položil.  

LIST ŽIDOM 4. kapitola, Jeff.IN, v1.9.1957, 0034-0038
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SKRZE VIERU SI UZDRAVENÝ

Skrze Svoju Vieru v Jeho Slovo (On, Ježiš, porazil), môžeme poraziť všetko: 
oboje  smrť,  peklo,  i  hrob. Vieme  že  Boh  je  Bohom,  tá  Dokonalá  Viera  v 
Dokonalé Božie Slovo, On porazil všetko s čím prišiel do styku. Dokonca ani 
smrť  nemohla  obstáť  v  Jeho  prítomnosti.  Nemoc  nemohla  obstáť  v  Jeho 
prítomnosti.  Prúdilo to z  Neho ako rieky cností,  vychádzalo to neprestajne, 
moc - cnosti vychádzali z Jeho rúcha. Títo ľudia, ležiaci v tieňoch, len prstom sa 
dotkli  Jeho rúcha a boli  uzdravení.  Keď to tá žena urobila,  potom sa každý 
chcel dotknúť Jeho rúcha, pretože videli, že neustále z Neho vychádzala cnosť 
-  moc, prúdila ako rieky.  On tam bol,  a kráčal, kráčal po svete s Dokonalou 
Vierou, pretože bol Slovom.

To je to, čo cirkev, ak je v poriadku (daná do poriadku), to len ...  Musí mať  
pripravenú  mechaniku,  potom  potrebuje  len  dynamiku.  Dnes  večer,  ak 
pripravíme mechaniku,  ak dáme poporiadku svoje srdcia,  tie  veci,  ktoré my 
môžeme urobiť, nasledovať každé Slovo, nasledovať ho v krste, nasledovať ho 
v každom nariadení, ktoré nám On povedal aby sme robili, pripravíme každú 
mechaniku  a  stojíme  tam;  potom  sme  pripravení  aby  bola  vypustená 
dynamika a to môže urobiť jedine Boh; a to musí padnúť do tvojho srdca, tá 
viera ktorá hovorí: „Teraz som uzdravený." Potom vôbec nezáleží na tom aké 
sú okolnosti, aj tak si uzdravený; pretože to je viera, skrze vieru si uzdravený. 

DOKONALÁ VIERA, Jeff.IN, v25.8.1963, 0141, 
POČUL SOM A TERAZ VIDÍM, Shreveport.LA, v27.11.1965, 0081

MÁTE VOĽBU SPRÁVANIA

Máte  voľbu  správania.  Ako  sa  budete  správať,  to  je  na  vás.  Máte  voľbu 
manželky. Idete a beriete si svoju manželku. Chcete si vziať manželku, chcete 
si vziať takú ktorá je úplne pre vás - to čo vy chcete, plánujete si aký bude váš 
budúci domov. Mohli by ste si predstaviť nejakého muža, kresťana, ako ide a 
berie  si  jednu z týchto moderných Rikít  za  ženu? Vidíte?  Mohli  by ste si  to 
predstaviť?  O  čom  ten  muž  premýšľa?  Aký  druh  domova  bude  mať,  ak  si 
vezme  nejakú  striptérku,  nejakú  karikatúru  tu  z  ulice,  pouličnú  prostitútku. 
"Ó," vy poviete, "no, počkaj chvíľu." Ako sa ona oblieka? Vidíte, vidíte? Oblieka 
si  šortky  a  také  veci,  ona  je  pouličná  prostitútka.  "Ó,"  poviete,  "no,  brat 
Branham..." Ó, ich krátke tesné sukne, ktoré vyzerajú, že ste do nich nacpaní: 
pouličná prostitútka.
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Ježiš povedal, "A, ktokoľvek pozrie na ženu so žiadosťou po nej, už spáchal s 
ňou cudzoložstvo vo svojom srdci." Potom sa on musí za to zodpovedať. A čo  
urobila ona? Ona sa predvádzala. Kto je vinný? Pomyslite o tom. Vy poviete,  
"Oni nevyrábajú žiadne iné šaty." Oni majú látky a šijacie stroje (Vidíte?), bez  
výhovorky. Ha–ha. Je to tak. No, ja vás nechcem zraniť. A toto nie je vtip, toto  
je TAK HOVORÍ PÁN z Písma. To je presne pravda, priateľu. Som starý muž,  
dlho  tu  už  nezostanem,  ale  musím  vám  povedať  Pravdu.  Ak  toto  je  moje 
posledné posolstvo,  je to pravda. Vidíte?  Nerob to,  sestra.  Nerob to,  brat.  

A vy ľudia, ktorí visíte na vyznaní a viete, že Slovo Božie je potvrdené rovno 
pred vami. Krst Duchom Svätým a tieto skutočné veci, ktoré my dnes máme, a 
potom kvôli vašim vyznaniam sa odvraciate od toho? Ako môžete byť synom 
Božím a zapierať Slovo Božie, ktoré je predpovedané na tieto posledné dni, v 
ktorých my žijeme? Ako to môžete robiť? Ako môže Biblia nazvať toto... Ako 
som hovoril včera večer o jednom kráľovi, raz dolu na juhu, keď oni mali... Tí  
farební tam dolu boli  predávaní za otrokov. No, oni neboli  nič viac než ako 
použité auto predávané na trhu, dostali ste zoznam tých, ktorí sú na predaj. A 
bol  som znepokojený  pri  jednom malom mieste...  Čítal  som raz  o  tom kde 
maklér prišiel aby nejakých kúpil, a on povedal, "Dobre, tak, rád by som..." Oni  
boli smutní, museli ste ich bičovať, aby ste ich donútili pracovať, pretože oni  
boli ďaleko od domova. Oni boli predanými otrokmi. A oni v cudzej krajine, nič 
o nej  nevedeli,  a  nikdy sa nevrátia domov, a oni  boli  smutní.  Museli  ste ich 
bičovať aby ste ich donútili pracovať. Ale tento maklér prechádzal okolo istej 
plantáže.  
Bol tam jeden mladý človek s vypnutou hruďou a s bradou hore, nemuseli ste 
ho bičovať. On bol vzpriamený a tým udržoval morálku tých ostatných. Ten 
maklér  povedal,  "Ja  ho  kúpim."  On  povedal,  "Nie  je  na  predaj.  Nie  veru. 
Nekúpiš ho, pretože nie je na predaj." On povedal, "Dobre, čo ho robí takým, 
že sa tak veľmi líši?" Povedal, "Je šéfom nad tými ostatnými? Povedal, "Nie." 
Povedal, "Dávaš mu inú stravu?" Povedal, "Nie. Áno, on je otrok, on jedáva tam 
v tej kuchyni s tými ostatnými." Povedal, "Čo ho robí tak veľmi odlišným?" On 
povedal, "Sám som bol zvedavý, až kým som to nezistil. Tam v Afrike (odkiaľ 
oni prišli, kde ich kúpili Búri a priviedli ich sem a predali ich za otrokov), tam je 
jeho otec náčelníkom kmeňa. A hoci cudzinec, preč od svojho domu, on vie, že 
je synom kráľa. Tak on sa podľa toho správa.  

Aké pokarhanie pre kresťanstvo.  Od nás sa očakáva, aby sme reprezentovali 
Boha a večný život. Je len jedna forma večného života a to je Boh. On sám má 
večný život. A my sme jeho produktami, pretože sme génmi z Jeho Ducha. 
Potom my by sme sa mali správať, ženy a mužovia, tak ako povedala Biblia 
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aby sme sa správali, nie ako pouličné Jezábele a Rikiovia z organizácie, ale ako 
kresťanskí  džentlmeni,  synovia  a  dcéry  Božie,  narodení  z  Ducha  Božieho, 
ktorí  manifestujú  to  Svetlo  a  rozširujú  ho.  Je  to  presne  tak.  
Ako veľmi sa líšime od toho. Prečo? Kvôli tej istej veci, ktorú urobil ten chlapec 
tu. On odvrhol a odmietol Večný Život, pretože to by ho stálo jeho sociálne  
postavenie, stálo by ho to jeho luxus, ktorý mal z peňazí, stálo by ho to jeho 
obecenstvo v cirkvi, stálo by ho to mnoho vecí. On vedel, čo by ho to stálo, on 
bol citlivý chlapec a cítil že by nemohol zaplatiť tú cenu. Jednako on uvažoval,  
"Ja len budem dôverovať svojmu náboženstvu a pôjdem ďalej.“  Ale dolu vo 
svojom srdci on vedel, že tam bolo niečo na Ježišovi Kristovi, rozdielne od 
tých kňazov toho dňa.

VODCOVSTVO, Covina.CA, 7.12.1965, 0178-0191

PREDURČENÍ K SYNOVSTVU SKRZE JEŽIŠA KRISTA

"Ponebeské miesta." Ó, ako si prajem, aby som mal čas! Práve tu som si to  
poznačil  vo  svojej  Biblii,  o  Ponebeských  miestach.  Čo  je  to  ponebeské 
miesta. Ponebeské miesta, len na okamih, to je, "pozícia veriaceho v Kristovi," 
vidíte, "kde veriaci stojí v Kristovi," v Ponebeských miestach.

             Tak, ako si nás v ňom vyvolil ... (dobre počúvajte) 
ako si nás v ňom vyvolil pred založením sveta ...

Kedy si nás vyvolil? "Pred založením sveta," keď Svoje veľké ukryté tajomstvo, 
Svoju veľkú tajnosť.

              vyvolil nás v Kristovi pred založením sveta, 
aby sme boli svätí a bezvadní pred ním v (čom?) láske: 
Predurčiac nás (k čomu?) k synovstvu skrze Ježiša Krista 
cieľom neho podľa ľúbosti svojej vôle

 
"Predurčení!" Tam je to tajomstvo. On, prv ako Kristus alebo čokoľvek iné bolo 
kedy na zemi, vidíte Jeho veľké tajomstvo, to On vybral Nevestu. Vediac, že 
Eva  upadne,  skrze  neveru  v  Slovo,  vediac  že  ona  upadne:  ale On  vybral 
Nevestu ktorá neupadne, ktorá sa bude držať toho Slova bez ohľadu na to, čo 
všetko ten ostatný svet bude o Tom hovoriť. Oni sa budú držať toho Slova!  
Oni sú predurčení aby tam stáli, "predurčení k synovstvu skrze Ježiša Krista," 
to predurčilo Cirkev ku tomu veľkému, slávnemu postaveniu!  
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Či vidíte teraz to Jeho tajomstvo? Čo On tým chcel dosiahnuť? Navrátiť späť 
upadnutú Evu, pretože ona bola predobrazom Cirkvi. A všimnite si teraz, ako 
Boh otvoril bok Adama a z jeho vlastného tela a krvi vybral Evu a rozdelil jeho 
ducha na mužského a ženského, a toho ženského vložil do Evy. Vybral rebro z 
jeho boku a učinil z neho Evu. Tak Boh urobil to isté, vezmúc z boku Kristovho 
Krv a vodu. A Kristus je Slovo, vzal to Slovo a učinil Svoju Cirkev, Evu, vidíte,  
znovu  späť  pre  Seba  Samého,  vykúpenú  Krvou,  ktorá  pochádzala  z  Jeho 
Tela. Vidíte to teraz? [Zhromaždenie odpovedá, "Amen." -vyd.]  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0182-0185 

BYŤ V DUCHU BOŽOM

Zjavenie 1:10: "Bol som v duchu v deň Pánov a počul som za sebou veľký hlas  
ako hlas trúby." 

“Bol som v Duchu.” Nie je to jednoducho nádherné? Ó, milujem to. Tie slová by 
ste mohli jednoducho nazvať: “Celosť kresťanského života”. Ak ideme žiť ako 
kresťania, musíme  byť  v  JEHO  Duchu.  Ján  nehovoril,  že  bol  vo  svojom 
vlastnom duchu. To by neprinieslo tie videnia. To musel byť Duch Boží. Duch 
Boží  musí  byť  tiež  s  nami,  inak je  všetko naše úsilie  márne.  Pavol  povedal,  
“Budem sa modliť v Duchu, budem spievať v Duchu, budem žiť v Duchu.” Ak 
existuje  niečo  dobré,  čo  ku  mne  príde,  musí  to  byť  zjavené  Duchom, 
potvrdené Slovom a manifestované výsledkami,  ktoré to prinesie. Tak isto, 
ako Ján potreboval byť v Duchu, aby prijal  tie ohromné zjavenia priamo od 
Ježiša, my musíme byť v Duchu, aby sme rozumeli zjaveniam, ktoré nám Boh 
dal, aby sme pomocou toho žili v Jeho Slove, lebo je to ten istý Duch.  

Pozrite sa na to týmto spôsobom. Príliš veľa ľudí číta Bibliu, kde sa v Skutkoch 
2:38 hovorí, “Čiňte pokánie a dajte sa pokrstiť každý jeden z vás na meno Ježiša  
Krista na odpustenie hriechov a dostanete dar Svätého Ducha,” a prechádzajú 
rovno ďalej. Nevidia to. Keby to vojdením do Ducha videli, vedeli by, že keď 
chcú prijať Svätého Ducha, potrebujú činiť pokánie a byť pokrstení na Meno 
Pána Ježiša, a potom bude Boh povinný naplniť Svoje Slovo tým, že ich naplní 
Svätým Duchom. Oni nikdy nevošli do Jeho Ducha, inak by sa im stalo presne 
tak, ako hovorí Slovo.Modlite sa k Bohu za zjavenie Jeho Duchom. To je prvý 
krok. Vojdite do Ducha.  
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Dovoľte, aby som použil ďalší príklad. Povedzme, že potrebujeme uzdravenie. 
Čo  o  tom  hovorí  Slovo?  No, všetci  sme  to  čítali  nespočetne  veľakrát,  ale 
nedostali sme sa pri čítaní do Ducha. Prosili sme Boha, aby nás o tom vyučoval 
Svojím Duchom skutočnej  pravde?  Ak áno,  zavolali  by sme starších,  vyznali 
svoje  hriechy,  oni  by  nás  pomazali  a  pomodlili  sa  za  nás  a  to  by  bolo  to.  
Nemuselo by to prísť hneď, ale v Jeho Duchu je to všetko vybavené. Netreba 
sa toho viac dovolávať. Boh vyplní Svoje Slovo. Ó, my potrebujeme vojsť do  
Ducha a potom sa veci uskutočnia. NEZAČÍNAJTE KONAŤ. VOJDITE DO DUCHA 
A POTOM KONAJTE A SLEDUJTE, ČO UROBÍ BOH.  

Všimli ste si niekedy, akým spôsobom vchádza svet do ducha vecí, ktoré sú na 
svete? Idú na futbal, na svoje športové podujatia alebo tancovať. Vchádzajú do 
ducha  tých  vecí.  Oni  tam  nesedia  ako  nástenné  kvetiny  alebo  ako  staré 
vyschnuté palice. Oni sa vžívajú priamo do tých vecí a stávajú sa ich časťou. 
Ale, ó, ako nenávidia kresťanov za to, že vchádzajú do Ducha Božieho Slova. 
Nazývajú  nás  fanatikmi  a  blúznivcami.  Urobia  všetko,  aby  ukázali  svoju 
nenávisť a nesúhlas. Ale to si nevšímajte. Môžete to očakávať, viete, odkiaľ to 
prichádza. Len choďte napred a vojdite do Ducha uctievania.  

Náš duch je čistý, čerstvý, skutočný. On je triezvy a vážny, ale o nič menej plný 
radosti Pánovej. Kresťan má byť práve tak prekypujúci a plný svojej radosti v 
Pánovi ako svet, keď vychutnáva a nachádza rozkoš vo vlastných radovánkach. 
Obaja sú ľudia - kresťania i nekresťania. Obaja majú emócie. Rozdiel spočíva 
len v tom, že kresťanské srdce a city sú jedine na Pánovi slávy a na Jeho láske, 
zatiaľ čo svetského človeka uspokojuje telo.  

7 CV.02.K / V DUCHU V DEŇ PÁNOV, n, 7.V-009, 0110-0114 

FALOŠNÉ ZJEDNOCOVANIE

Všimnite si, v akom významnom čase žijeme. Títo proroci kárali tie moderné 
ženy  v  ich  čase,  a  oni  obidvaja  zaplatili  za  to  svojim  životom. História 
dokazuje, že v obidvoch týchto časoch bol ženský svet, keď vládli ženy. Pozrite 
sa na to dnes. V jednom z týchto dní budeme mať takého prezidenta, vyzerá 
akoby sa to stalo práve teraz. V skutočnosti ona je prezident. On je len figúrka.  
 

Tu nedávno, v jednom z týchto iných národov,  dostalo sa jej  toľko chváli  a 
všetkého od všetkých ľudí, že až prezident, on sám, povedal: "Ja som jej muž."  
Prezident Spojených štátov! Ona zavádza módu a ženy ju nasledujú. Práve tak 
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ako robila Jezábeľ.  

Počuli ste moje kázanie o Náboženstve Jezábeli. Viete o tom. Vidíte kde sme  
teraz? Vidíte čo sa tu v meste stalo pred týždňom alebo dvoma? Kazateľ od  
tých Pravoverných Luteránov pozval katolíckeho kňaza z Posväteného Srdca, 
aby  prišiel  a  kázal  pre  neho,  a  on  tam  kázal,  a  ten  kazateľ  Pravoverných 
Luteránov išiel ku katolíckemu kňazovi a kázal pre neho.  

Tam tá Rada Cirkví má teraz v Ríme zhromaždenie. Tento obežný dopis, ktorý  
môj dobrý priateľ, David DuPlessis; keď som tam nedávno sedel a nariekal s 
ním  ohľadne  toho  vo  Fourteen  Mile  Creek,  neuvedomoval  som  si,  že  on 
odvedie cirkev rovno do Babylonu. Keď všetci hovoria: Ó, všetky cirkvi budú 
teraz jedno."  
Áno, ja to viem. To je presne to, čo bolo napísané v mojej knihe proroctiev v  
1933, že sa to stane. Prečo, neuvedomujete si, že to je Satan, zjednocujúci sa 
dokopy! Biblia to hovorí. Za chvíľu - za nejaký čas, len čo sa oni stanú jedno, 
potom to medzidenominačné je skončené. Tam bude vaše znamenie šelmy, 
skutočne.  Nemám  čas,  aby  som  o  tom  hovoril.  Je  skoro  štvrť  na  dvanásť. 
Chcem toto zakončiť. Porozumejte tento bod. Predkladám tu len tieto miesta 
Písma, kde môžete vidieť tú možnosť toho kde sme. Potom hneď za niekoľko 
minút zakončíme.  

DUŠE, KTORÉ SÚ TERAZ V ŽALÁRI, Jeff.IN, r10.11.1963, 0144-0148 

PRÍRUČKA PSYCHOLÓGIE, KTORÚ VŠETCI POTREBUJEME

“...A svoje oči pomaž kollýriumom, aby si videl.” (Zjavenie 3:18)

On nehovorí, že tú očnú masť si musíš kúpiť. Ó, nie! Na Duchu Svätom nie je 
žiadna  cenovka.“Či  zo  skutkov  zákona  ste  dostali  Ducha  či  z  počutia  
viery?” Galaťanom  3:2.  Bez  krstu  Duchom  Svätým  nikdy  nemôžete  mať 
otvorené oči pre pravé duchovné zjavenie Slova. Človek bez Ducha je slepý k 
Bohu a Jeho pravde. 

Keď premýšľam o tej očnej masti otvárajúcej ľudské oči, potom nemôžem inak, 
než si spomenúť na čas, keď som bol malým chlapcom v Kentucky. Môj brat a 
ja sme spali v podkroví na slamníkoch. Kvôli puklinám v dome tam bol prievan. 
Niekedy bolo v zime tak chladno, že sme ráno vstávali  s tak nachladnutými 
očami, že sme ich kvôli zápalu nemohli ani otvoriť. Volali sme na našu matku a 
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ona prišla hore s trochou horúceho mývalieho sadla a trela ním naše oči, až sa 
tá stuhnutá hmota rozpustila a mohli sme vidieť. Vy viete, že cirkvou v tejto  
generácii prevanuli strašne studené prievany, a obávam sa, že jej oči sa týmto 
mrazom zavreli a je slepá pre to, čo Boh pre ňu má. Potrebuje trochu horúceho 
oleja Ducha Božieho, aby otvoril  jej  oči.  Pokiaľ neprijme Ducha Božieho, tak 
pôjde ďalej s nahradením moci za program a s nahradením Slova za vyznanie. 
Za  úspech  považuje  množstvo  namiesto  toho,  aby  sa  usilovala  o  ovocie.  
Doktori  teológie zatvorili  dvere viere a  všetkým zakázali  vojsť.  Oni  tam ani 
nevchádzajú,  ani  nikomu  inému  nedovolia  vojsť.  Ich  teológia  pochádza  z 
príručky  psychológie  napísanej  nejakým  nevercom. Existuje príručka 
psychológie,  ktorú  všetci  potrebujeme:  je  to  Biblia. Je  napísaná  Bohom  a 
obsahuje  Božiu  psychológiu.  Nepotrebujete  žiadneho  doktora,  aby  vám ju 
vysvetlil.  Prijmite  Ducha  Svätého  a  nechajte  Ho,  aby  vám  ju  vysvetlil.  On 
napísal  tú Knihu a  On vám môže povedať,  čo je  v  nej  a čo to znamená.  1.  
Korinťanom 2:9-16: 

Ale jako je napísané: Čoho oko nevidelo a ucho nepočulo a čo na srdce človeka  
nevstúpilo, čo všetko Bôh prihotovil tým, ktorí ho milujú. 
Ale nám Bôh zjavil skrze svojho Ducha. Lebo Duch spytuje všetko aj hlbiny Božie.  
Lebo kto z ľudí vie, čo je v človekovi krome ducha človeka, ktorý je v ňom? 
Tak ani vecí Božích nepoznal a nezná nikto, iba Duch Boží. 
A my sme nedostali ducha sveta, ale Ducha, ktorý je z Boha, aby sme vedeli, čo  
všetko  nám  je  z  milosti  darované  od  Boha,  čo  aj  hovoríme,  no,  nie  učenými  
ľudskej múdrosti slovami, ale učenými od Svätého Ducha, s duchovnými vecami  
duchovné porovnávajúc. 
Ale  telesný  človek  nechápe  vecí  Ducha  Božieho,  lebo sú  mu  bláznovstvom,  a  
nemôže ich poznať,  lebo sa majú duchovne posudzovať.  Ale duchovný človek  
posudzuje  všetko a sám nie  je  posudzovaný od nikoho.  Lebo kde  kto poznal  
myseľ Pánovu, ktorý by ho učil? No, my máme myseľ Kristovu.

7 CV.09.K / POSLEDNÁ RADA VEKOM, n, 7.V-094, par.1041  

ŽIVÍ PRE TOHO JEDNÉHO

A teraz,  ako dnes vidíme, že tá prirodzená cirkev vo vašom intelektuálnom 
evanjeliu ide ďalej a ďalej od Slova do „sociálneho evanjelia," nachádzame, že 
svetské ženy na uliciach, ktoré patria do niečoho takého, sa správajú v tej istej 
atmosfére.  Nemôžete im nič  povedať.  Ony stratili  všetok zmysel  normálnej 
slušnosti, ktorú majú ľudia. Vidíte? A takto je na tom cirkev. A môžete vidieť, že 
to ide rovno do ekumenickej rady,  s takou istotou ako čokoľvek na svete a 
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rovno do Ríma, tak naisto, ako to len môže byť. Vidíte? Lebo je to prorokované  
a tam ona je. On sa tak správa.  

Ale potom, sledujte znova tú duchovnú cirkev, ako tá skupina ľudí „vyvolaná",  
tí vyvolení, v každom prebudení. Pri Martinovi Lutherovi, to sa stalo tak isto v 
reformácii. Tak isto sa to stalo v čase Johna Wesleya. To spôsobilo tú istú vec, 
keď prvý krát začali Letniční. Oni navrátili tie ženy rovno späť do poriadku so 
Slovom a potom od toho odišli. Ona odchádza znovu naspäť do chaosu, ale v 
tom čase, keď sú ľudia pripravení dať sa napraviť, prichádza posolstvo a oni 
sa podľa neho naprávajú.  

Luther bol jedného dňa posol ospravedlnenia a tá cirkev sa hneď podľa toho 
napravila, niektorí z nich, tí ostatní pokračovali. Wesley prišiel s posvätením, tá 
cirkev sa  podľa toho napravila.  Letniční  prišli  s  navrátením darov,  cirkev sa 
podľa toho napravila, tí vyvolení toho dňa, a potom odpadla, odišla rovno späť 
do denominacionalizmu a odišla rovno s tými ostatnými, všetci z nich, rovno 
dolu po tej čiare.  

No,  všimnite  si, keď  sa  ľudia  začnú  snažiť  dať  sa  do  poriadku  so  Slovom, 
prichádza čerstvé posolstvo zo Slova Božieho,  priamo ku tým ľuďom a to 
držalo v každom čase to posolstvo v jednej línii. To je v Bohu. My to máme. 
Máme rodiny. Každá rodina, ktorá je tu, je s tým oboznámená. Niekedy pre vás 
po roky beží všetko hladko. Potom zrazu narazíte na obdobie, kedy mnohokrát 
tu na juhu hovoríme, "keď prší, tak leje," a všetko ide zle. Prechádzate nočným 
časom. Potom prichádza svitanie, potom nočný čas. Všetko beží v súvislosti.  

Prorok Pavol tu hovorí, že žena sa nemôže znovu vydať, kým jej prvý muž nie 
je mŕtvy. Ona sa nemôže znovu vydať dovtedy, dokiaľ jej prvý muž žije. Ona, za 
žiadnych okolností, vôbec... Ona musí zostať slobodná tak dlho, ako jej prvý 
muž  žije.  A  ak  by  urobila  taký  hriech,  bude  sa  nazývať  cudzoložnicou... 
(hovorím teraz o tom prirodzenom ako predobraz k tomu duchovnému). Ak by 
táto žena spáchala taký hriech, potom je označená ako cudzoložnica, ak má 
dvoch žijúcich mužov v tom istom čase.  Preto,  tým, že to robí, ona stratila 
svoje práva k Bohu a k nebu, tým, že to robí. Určite to stratila. Vyvrhnutá je z  
Božej ekonómie podľa Písma, ktoré som práve prečítal.  

Tak je to s cirkvou, keď sa snaží miešať vyznania a denomináciu so Slovom 
Božím. Ona nemôže byť vydatá za denomináciu a byť Nevestou Kristovou v 
tom istom čase. Ona musí byť mŕtva jednému alebo druhému. Zákon tu tak 
hovorí. Je mnoho zákonov v Božom Slove a to je Jeho Zákon: Pavol tu hovorí  



62

tú  istú  vec.  Ona  nemôže  byť  vydatá  za  cirkev  svetského  vyznania  a  byť 
Nevestou Krista, lebo ona je... Jedno je v protiklade s druhým.  

No pamätajte, poviete, "No, my veríme tomuto, ale neveríme tomu." Ak ste 
vydatí za Krista, Kristus je Slovo Božie. V Sv.Jánovi 1.kapitole je povedané, "Na 
počiatku bolo Slovo, to Slovo bolo u Boha a to Slovo bol Boh." A to isté sa 
stalo telom a prebývalo medzi nami. Kristus bol to žijúce Slovo. On bol vždy 
Slovom, On je stále Slovom, On vždy bude Slovom. On bol len manifestáciou 
Božích atribútov, lebo bol Synom Božím a každý syn je atribútmi svojho otca. A 
práve tak, ako ste boli v génoch svojho otca, v tele svojho otca, keď on bol  
mladý chlapec... vy ste boli v ňom, hoci nemohol mať s vami obecenstvo, lebo 
vás nepoznal. Ale potom skrze matkinu pôdu na zasadenie ste boli prinesení 
na  zem  a  stali  ste  sa  obrazom  svojho  otca,  potom  on  mohol  mať  s  vami 
obecenstvo.  A  tak  ste  vy  boli  synmi  Božími  a  dcérami  Božími  prv,  ako  bol 
mesiac, hviezdy alebo molekula, boli ste synmi a dcérami Božími. Pretože vy 
ste len telesnou manifestáciou atribútov, ktoré boli na počiatku v Bohu. Lebo 
je len jedna forma Večného Života a vy ste boli predtým... vy o tom nič neviete.  
Ani  ste  nevedeli,  keď  ste  boli  vo  svojom  pozemskom  otcovi.  Ale  vy  ste 
manifestovaní  na  Jeho  obraz,  na  obraz  Boží  ste  stvorení  a  boli  ste 
zamanifestovaní pre Božiu slávu a obecenstvo. A preto s takou istotou, s akou 
vaše  gény  museli  byť  vo  vašom  otcovi  pred  vaším  prirodzeným 
narodením, vaše duchovné gény museli byť v Bohu,  pretože ste vyjadrením 
atribútov Jeho myšlienok z pred založenia sveta. Tak je to. Nijako inak. To je 
pravda. 

No,  všímame  si  teraz:  Potom  ten  Život  je  vo  vás,  Boží  život  je  vo  vás  od  
založenia sveta... No, vy nemôžete miešať denominačné vyznanie so Slovom, 
lebo oni sú v protiklade jeden k druhému. To je presne to, čo sa Satan pokúsil  
urobiť Eve so svojimi intelektuálnymi poňatiami. Povedal ... on pripustil, že to  
Boh povedal, ale povedal, "Iste nezomriete." Vidíte, a oni tomu uverili a to je 
to, čo dnes urobilo vyznanie. Denominácia oddelila ľudí od Slova Božieho. Či  
nepovedal Ježiš, keď prišiel,"Vy, skrze vaše tradície, ste zbavili prikázania Božie  
moci pre ľudí"? A skrze naše vyznania sme rozpojili obecenstvo Ducha Svätého 
k  pomazaniu  Božieho  Slova,  ktoré  je  nadelené  pre  túto 
generáciu. Denomináciou sme oddelili ľudí tak, že oni nemôžu mať príležitosť 
to  vidieť. Boh,  On... Každá  generácia,  ktorú  On  má,  je  novou  časťou  Jeho 
knihy. To všetko ide spolu, tak ako bolo tvorené moje telo. Dozvedel som sa, 
že to začalo od chrbtice, ale ono nepozostáva len z chrbtice. Z toho to išlo ku 
rebrám a k pľúcam, rukám, ramenám, nohám a tak ďalej a vyšla z toho osoba, 
ktorou som ja. 
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NEVIDITEĽNÉ SPOJENIE KRISTOVEJ NEVESTY, Shreveport.LA, 25.11.1965, 0025-0031 

ČO POTREBUJEME

Stále, keď vidím strom, myslím si: „Ten strom je negatív, niekde je pozitív.“ Ten 
strom bol stvorený z niečoho, nejaká inteligencia ho stvorila. A celá táto zem 
odzrkadľuje  to  nebeské.  Biblia  tak  hovorí. A  ak  je  tu  strom,  ktorý  musí 
zahynúť, v Sláve je ten, ktorý nemusí zahynúť.  
Keď vidím človeka ...Vidím milý mladý pár, muža a jeho ženu, ako idú dole po 
ulici, navzájom sa milujú. Čo to odzrkadľuje? Nech je požehnané meno Pánove. 
V nebi  je iný pár,  ktorý nezahynie.  Keď tento zemský stánok bude zničený, 
máme už iný, ktorý na nás čaká, teofánia.  
Potom dostanete trojicu: Ten veľký Duch, prebývajúci v Synovi, v Ježišovi, Ježiš 
prebývajúci v cirkvi. „V ten deň poznáte, že Ja som v Otcovi, Otec vo Mne a Ja 
vo vás.“ Všetko čo bol Boh, On prelial do Ježiša. A všetko, čo bol Ježiš, On 
prelial do cirkvi. Tu to máte. „Ja som v Otcovi, Otec vo Mne. Ja vo vás a vy vo 
Mne.“ To je to Telo.  

To  robí  cirkvi  problém.  Oni  boli  učení  nejaké  malicherné,  maznavé,  babské 
náuky. Behali okolo a mali večere pri polievke a pri kartách. Niet divu, že máme 
taký  chaos,  aký  máme.  Nepotrebujeme  detské  programy  a  večierky  pri 
polievke. To, čo potrebujeme, to je drsné staré evanjelium a mužov viery s 
vytaseným mečom, ktorí sa vedia postaviť na odpor. To čo dnes potrebujeme, 
to nie je nejaká drobná teológiu ani ľuďmi zostrojená teória, my potrebujeme, 
aby bolo kázané to drsné evanjelium vo svetle a v moci a demonštrácii Ducha 
Svätého.  

LIST ŽIDOM 4. kapitola, Jeff.IN, v1.9.1957, 0147-0151 



64

Viac o službe Božieho proroka do tohto veku Williama Branhama 
sa dozviete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk

V slovenskom jazyku dosiaľ existuje viac okolo 130 kázní hovoreného Slova 
skrze Williama Branhama v tlačenej a zvukovej forme.

V prípade záujmu obdržať ZDARMA materiály (brožúry, CD, DVD) 
z tejto služby, napíšte na adresu:

info@vecerne-svetlo.sk 

tel.: +421(0)911 178 730

NEPREDAJNÉ

***
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